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Protokół  Nr XX/2020 z  sesji Rady Miejskiej w Wołominie 

z dnia 28 maja 2020 
Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 19:42 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:

1. Aneta Adamus
2. Edyta Babicka
3. Agata Bochenek
4. Karol Cudny
5. Andrzej Fuśnik
6. Marcin Godlewski
7. Beata Gomse
8. Marek Górski
9. Robert Kobus
10. Paweł Kocik
11. Agnieszka Koza 
12. Ryszard Madziar
13. Janusz Mirowski
14. Katarzyna Pazio
15. Wojciech Plichta
16. Krzysztof Rembelski
17. Paweł Rozbicki
18. Bogdan Sawicki
19. Piotr Sikorski
20. Kazimierz Tarapata
21. Magdalena Zych

Lista obecności przedstawicieli jednostek pomocniczych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

1. Otwarcie obrad;

-Marek Górski- Przewodniczący Rady Miejskiej w Wołominie

Otworzył XX sesję Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018-2023

Na wstępie podziękował za pracę radnej  Marii  Wytrykowskiej,  która w dniu 28 kwietnia  2020 roku
złożyła rezygnację z mandatu. 

- Maria Wytrykowska- była radna 

Powiedziała, że jej rezygnacja z mandatu nie oznacza, że całkowicie wycofuje się z pracy społecznej.
Zaznaczyła, że dalej będzie przyglądać się pracy Rady i w razie potrzeby włączy się w jej prace. 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Również podziękowała pani Marii Wytrykowskiej za spędzony razem czas i za pracę. Powiedziała , że 
rola radnego jest w dzisiejszych czasach bardzo trudna, ponieważ z jednej strony jest chęć pomocy i 
realizacji oczekiwań mieszkańców, a z drugiej strony są obowiązujące przepisy oraz różne ograniczenia,  
które nie zawsze się pokrywają z oczekiwaniami mieszkańców. Dlatego rozumie decyzję o rezygnacji i 
jeszcze raz dziękuje za serce, które pani Maria oddała dla Wołomina. 

2



- Marek Górski- Przewodniczący Rady Miejskiej w Wołominie

Odczytał Postanowienie nr 172/2020 Komisarza Wyborczego w Warszawie III z dnia 26 maja 2020 roku
(treść Postanowienia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu), zgodnie z którym na miejsce pani
Marii Wytrykowskiej, nowym radnym został pan Paweł Konrad Kocik.

Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie i odczytał treść ślubowania radnego:

„  Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki  radnego
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców”

Paweł Kocik- radny odpowiedział „Ślubuję”

2. Wybór sekretarza obrad;

- Piotr Sikorski- radny

Zgłosił kandydaturę radnej Magdaleny Zych na sekretarza obrad. 

- Magdalena Zych- radna 

Nie wyraziła zgody.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zgłosił kandydaturę radnego Karola Cudnego na sekretarza obrad.

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie:
wyboru sekretarza obrad;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Marek 
Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Edyta Babicka
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Sekretarzem obrad został radny Karol Cudny.

3. Przyjęcie porządku obrad.
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że wpłynął wniosek Burmistrza Wołomina o zdjęcie z porządku obrad jednego projektu 
uchwały oraz wprowadzenie trzech projektów uchwał (treść wniosku stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu). 

- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza

Poprosił  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  ppkt.  32  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
podwyższenie kapitału zakładowego spółki Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o.o. ze względy na to, że
zanim  do  tego  dojdzie  trzeba  jeszcze  dokonać  dwóch  czynności  geodezyjnych  związanych  z
wydzieleniem pasa terenu pod drogę.

Głosowano wniosek w sprawie:
zdjęcia punktu 32. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

- Edyta Babicka- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie propozycji uczczenia 100. rocznicy Bitwy
Warszawskiej  1920  poprzez  nadanie  drodze  ekspresowej  S8  nazwy  „  Aleja  Bohaterów  Bitwy
Warszawskiej  1920”  na  terenie  powiatu  wołomińskiego,  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji
Gospodarki i Finansów  w dniu 27 maja 2020 roku i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich
członków Komisji. 

- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza

Zabrał  głos  w sprawie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  pozytywnego
zaopiniowania  działań  Burmistrza  Wołomina  dotyczących  zawarcia  ugody.  Od  kilku  albo  nawet
kilkunastu  lat  toczy się  spór  sądowy pomiędzy Gminą Wołomin a  Społem Powszechną Spółdzielnia
Spożywców o teren po dawnym Globi.  Burmistrz  Wołomina proponuje,  aby dla  dobra mieszkańców
zawrzeć w końcu ugodę w tej sprawie, dlatego też prosi Radę o akceptację kierunku tego działania, aby
móc prowadzić negocjacje zmierzające do zawarcia ugody. 

-Edyta Babicka- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów

Powiedziała, że projekt tej uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu komisji w dniu 27
maja 2020 roku.
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- Elżbieta Radwan- Burmistrza Wołomina

Zabrała głos w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dofinansowania
zadania publicznego z zakresu ochrony zdrowia. 

Nie  tylko  w  naszej  przestrzeni,  ale  i  w  całej  Polsce  pojawiają  się  głosy  o  przeprowadzanie  testów
wykrywających obecność koronawirusa m. in. dla pracowników oświaty. Słychać także wiele głosów, aby
tak naprawdę wszystkie grupy społeczne i zawodowe objąć taką profilaktyką. W Gminie Wołomin zostały
wykonane testy u pracowników przedszkoli i były wśród nich wyniki pozytywne, dlatego też pojawił się
wniosek,  aby wykonać takie  testy  wszystkim pracownikom oświaty w naszej  Gminie.  Wspólny głos
prezydentów miast,  burmistrzów i wójtów jest  wspólny,  że jest  to zadanie Rządu. W związku z tym
prosimy Rząd aby sfinansował takie badania tak jak np. górnikom. W trosce o bezpieczeństwo naszych
dzieci  i  młodzieży istnieje  taka  potrzeba.  Wpływały takie  wnioski  m.in.  ze  Związku Nauczycielstwa
Polskiego. Pani Burmistrz popiera te wnioski, ale powinny one być sfinansowane przez Ministerstwo
Zdrowia.  

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił panią Burmistrz o zgodę na wprowadzeni do porządku obrad projektów uchwał dotyczących
organizacji pracy Rady, tj. :

- w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;

- w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji;

- w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej;

- Elżbieta Radwan-  Burmistrz Wołomina 

Wyraziła zgodę. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił jeszcze o zgodę na rozszerzenie porządku obrad o projekty uchwał dot. sześciu skarg i dwóch
wniosków.

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomin

Wyraziła zgodę na dalsze rozszerzenie porządku obrad.

W dyskusji wzięli udział:
- Robert Kobus- radny 

Zapytał  dlaczego  sesja  została  zwołana  w  trybie  nadzwyczajnym  pomimo  że  Rada  ma  do
przedyskutowania i przegłosowanie tak dużą liczbę uchwał?

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Odpowiedziała, że właśnie dlatego, że projektów uchwał jest tak dużo, sesja została zwołana na wniosek
burmistrza  w trybie  nadzwyczajnym.   Zapewne  nie  byłoby  tyle  punktów w porządku  obrad  i  presji
terminowej, gdyby poprzednia sesja się odbyła. 

 - Robert Kobus (Ad Vocem)-radny 

Zapytał panią Burmistrz czy zna jakąś gminę w Polsce, która przyjmowała na sesja tak wielką liczbę
uchwał?
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Odpowiedział, że to nie ma znaczenia. Mamy tyle spraw i zgodnie z prawem muszą one zostać 
zatwierdzone przez Radę, stąd tyle projektów uchwał.   

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Burmistrza Wołomina o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia stanowiska w sprawie propozycji uczczenia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej 1920 roku 
poprzez nadanie drodze ekspresowej S8 nazwy "Aleja Bitwy Warszawskiej 1920" na terenie powiatu 
wołomińskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Marek Górski, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Robert Kobus, Janusz Mirowski
BRAK GŁOSU (3)
Karol Cudny, Paweł Kocik, Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Burmistrza Wołomina o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwaly w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania działań Burmistrza Wołomina dotyczący zawarcia ugody. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr
Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Robert Kobus, Janusz Mirowski
BRAK GŁOSU (2)
Karol Cudny, Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki
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Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Burmistrza Wołomina o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
dofinansowania zadania publicznego z zakresu ochrony zdrowia publicznego. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Beata Gomse, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka 
Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (3)
Andrzej Fuśnik, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marcin Godlewski, Robert Kobus
BRAK GŁOSU (3)
Karol Cudny, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (2)
Karol Cudny, Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
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Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wołominie;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie punktu rozpatrzenie ponowej skargi w 
punkcie 52. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie punktu rozpatrzenie ponownej skargi w 
punkcie 53. 
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Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie punktu rozpatrzenie skargi w punkcie 55. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie punktu rozpatrzenie skargi w punkcie 49 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki
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Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie punktu uznania się za organ niewłaściwy do
rozpatrzenia skargi w punkcie 56. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Beata Gomse, Marek 
Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Godlewski
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie punktu uznania się za organ niewłaściwy do
rozpatrzenia skargi w punkcie 57. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie punktu rozpatrzenia wniosku w punkcie 58. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
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Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o wprowadzenie punktu rozpatrzenia wniosku w punkcie 59. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały Nr XXXVIII-56/2014 z dnia 29 maja 2014 roku w sprawie emisji obligacji oraz 
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;
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W dyskusji wzięli udział:
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

W związku  z  mniejszymi  wpływami do budżetu  Gminy z  tytułu  podatku od osób fizycznych,  osób
prawnych, od nieruchomości, Gmina wystąpiła do Banku PKO S.A.  o przesunięcie terminu wykupu
obligacji z roku 2020 na 2027 rok w kwocie 2 000 000 zł. Zgłosiła autopoprawkę w punkcie 4 § 7 pkt. 1
słowo „otrzymują” zostało zamienione na słowo „otrzymuje”

- Andrzej Fuśnik- radny

Zapytał w jakiej sytuacji finansowej jest w tej chwili Gmina Wołomin z uwagi na to, że emituje 8 500
000 obligacji? Czy ta sytuacja jest na tyle trudna, żeby pozyskiwać dodatkowe pieniądze. Zadłużenie
Gminy jest ogromne. Radny obawia się, że w związku z tym może dojść do sytuacji, w której gmina
stanie się niewypłacalna.   

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Zadłużenie Gminy na koniec 2019 roku wynosiło 123 500 000 złotych. Wskaźnik zadłużenia w stosunku
do dochodów wykonanych wynosił 47 %. W chwili obecnej wszystkie wydatki są płacone na bieżąco, z
tym, że nie  możemy dopuścić do sytuacji,  w której  trzeba będzie zapłacić jakieś zobowiązanie i  nie
będzie na to pieniędzy. Za miesiąc kwiecień wpływy do budżetu były o 2 600 000 mniejsze. Kolejne
miesiące nie będą lepsze, oby nie były gorsze. Nie możemy odkładać takich decyzji na ostatnią chwilę,
ponieważ  procedury  na  to  nie  pozwalają.  Na  ostatnią  decyzję  baku  czekaliśmy  ok  miesiąca.  A tak
naprawdę te 2 000 000 jest to kwota, której brakuje w związku z mniejszymi wpływami. Weźmy jeszcze
pod uwagę, że w miesiącu marcu wpływy do budżetu były mniejsze o prawie ok 1 500 000 złotych.
Wszystkie podatki, które realizuje urząd skarbowy również są mniejsze. Przyjęta w budżecie planowana
emisja na 2020 rok wynosiła 7 500 000, przy rozliczeniu budżetu za 2019 rok, tak jak jest w zmianach
projektu uchwały budżetowej jest zmniejszenie dochodów z tytułu projektów realizowanych przez OPS o
ok 600 000 złotych, które weszły w rozliczenie 2019 roku. Cała dotacja wpłynęła pod koniec 2019 roku,
a OPS podał, że wpłyną one w roku 2020.  Zmiana, o której mowa w projekcie uchwały nie zwiększa
zadłużenia, a jedynie wydłuża okres spłaty. Jest to korzystniejsze niż emisja nowych obligacji. Planowana
emisja obligacji była na 7 500 000, jest 8 500 000, ale ok 1 000 000 jest to rozliczenie 2019 roku. W
marcu i kwietniu została uruchomiona rezerwa kryzysowa w kwocie ok 400 000 złotych, która musi być
zabezpieczona  w  budżecie  i  przez  wiele  lat  nie  była  wykorzystywana.       

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XXXVIII-56/2014 z dnia 29 maja 2014 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (8)
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Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Krzysztof 
Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (1)
Beata Gomse
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

2) zmiany uchwały Nr XI-107/2015 z dnia 17 września 2015 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu;

W dyskusji wzięli udział:
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Uchwała ta jest analogiczna do poprzedniej uchwały z tym, że jest to przeniesienie wykupu obligacji z
2015 roku, który przypadał na rok bieżący w kwocie 2 000 000 złotych. Gmina wystąpiła do banku o
przeniesienie na rok 2029. 

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę w punkcie 4 § 7 pkt. 1 słowo „otrzymują” zostało zamienione na 
słowo „otrzymuje”.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XI-107/2015 z dnia 17 września 2015 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (8)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Krzysztof 
Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (1)
Beata Gomse
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

3) zmiany uchwały Nr L-49/2018 z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu;
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W dyskusji wzięli udział:
- Karol Cudny- radny 

Zwrócił uwagę na sposób głosowania radnych. Uczulił ich w kwestii podnoszenia ręki podczas 
głosowania. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr L-49/2018 z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (9)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, 
Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

4) zmiany uchwały budżetowej gminy Wołomin na rok 2020;

W dyskusji wzięli udział:
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Dokonujemy  zmian  w  zadaniu  inwestycyjnym rozwój  zintegrowanej  sieci  dróg  rowerowych  Gminy
Wołomin:  zmniejszamy  o  kwotę  655  780  złotych  zadanie  budowa  oświetlenia  na  ul.  100-lecia  w
miejscowościach  Zagościniec  i  Helenów w kwocie  350 000 oraz  wprowadzamy zadanie  budowa ul.
Lipiny b. Jest to kontynuacja zadania z 2013 roku, które obejmuje kare zgodnie z wyrokiem sądu w
kwocie 191 145 złotych,  odsetki  od wyroku w kwocie  90 870 złotych,  koszty procesu sądowego w
kwocie 23 855 złotych. Łącznie 305 870 złotych. Zwiększamy środki w planie dochodów i wydatków z
przeznaczeniem na realizację projektu wsparcie  zintegrowanych inwestycji  terytorialnych, dochody w
kwocie 4 800 złotych, wydatki w kwocie 6 004 złote, udział Gminy wynosi 1 804 złote. Przenosimy
środki  w  planie  wydatków  z  przeznaczeniem  na  opracowanie  wniosków  na  dofinansowanie  i
opracowanie  dokumentacji  aplikacyjnej  23  600  złotych  i  10  000 przeznaczamy na  modernizację  sal
szkoleniowych w Komendzie Powiatowej  Straży Pożarnej w Wołominie. Środki te pochodzą ze środków
Wydziału  Urbanistyki,  który  realizował  w  ubiegłym  roku  rejestr  zabytków.  Wynagrodzenie  zostało
zapłacone w ubiegłym roku, w związku z tym środki te zostały zwolnione do dyspozycji Burmistrza. W
ramach środków własnych przenosimy pieniądze na  zakup kamery termowizyjnej do drona na kwotę 35
000  złotych  i  dofinansowanie  doposażenia  lekkiego  samochodu  ratowniczo-  gaśniczego  dla  OSP
Wołomin w kwocie 15 500. samochód został zakupiony ze środków budżetu społecznego w kwocie 140
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000  złotych.  Wg  przekazanej  przez  Ministra  Fransów  informacji,  zmniejszamy  udział  wpływów  z
podatku od osób fizycznych w kwocie 24 155 złotych. Zwiększamy subwencję oświatową w kwocie 1
443  415  złotych  oraz  zmniejszamy  dotacje  z  zakresu  zadań  własnych  w  zakresie  wychowania
przedszkolnego   w  kwocie  23  068  złotych.  I  kwota  1  420  347  złotych  zostanie  przeznaczona  na
wynagrodzenia  dla  jednostek  oświatowych.  Zwiększamy  środki  w  planie  dochodów  i  wydatków  w
projekcie realizowanym przez  Szkołę Podstawową nr 7  ERASMUS w kwocie 18 300 złotych, jest to
rozliczenie  końcowe  projektu.  Następuje  zmiana  w  planie  wydatków  funduszu  sołeckiego  Sołectwa
Ossów, dofinansowanie szkoły w Ossowie. Jest tam zmiana w paragrafie wydatków, zadanie pozostaje
bez  zmian.  Wprowadzamy  środki  w  planie  dochodów  i  wydatków  w  związku  z  uzyskaniem
dofinansowania programu „zdalna szkoła”. Zakupiono 40 szt. laptopów na kwotę 94 923 złote. Środki
otrzymaliśmy, dotacja została rozliczona. Przenosimy środki w planie wydatków w projekcie społecznym
Bałtyckie Przeboje- koncert Orkiestry Reprezentacyjnej zrealizowanym w 2019 roku(omyłkowo wypłata
została zrealizowana z innego konta bankowego. Przeniesienie środków następuje wg pisma Wydziału
Polityki Społecznej, Edukacji i Sportu z przeznaczeniem realizacji umowy zlecenia. Zmniejszamy plan
dochodów w projekcie realizowanym przez OPS Wigor++ w kwocie 295 946 złotych. Są to środki, które
wpłynęły na rachunek bankowy w grudniu i nie zostały wykorzystane i o tę kwotę zwiększamy plan
wydatków.  Ponadto dokonujemy zmian w projekcie OPS – Skuteczny, tj następuje zmniejszenie planu
dochodów o 330 585 złotych. Środki te również wpłynęły w grudniu ubiegłego roku i zostały rozliczone
w budżecie za rok 2019. Z tego tytułu następuje zwiększenie planu wydatków jedynie o 20 701 złotych.
Następuje  przeniesienie  środków  w  planie  funduszu  sołeckiego  Sołectwa  Nowe  Lipiny,  tj.  w
przedsięwzięciu doposażenia i wymiana urządzeń na placach zabaw, jest to zakup urządzeń w kwocie
przewyższającej 10 000 złotych traktowane jako zakup środka trwałego. Wprowadzamy zmianę w planie
przychów i rozchodów i tak z planowanej nadwyżki w kwocie 347 806 złotych zmieniono na deficyt w
kwocie 618 527 złotych. W związku z tym przychody zostały zmienione z kwoty 7 652 194 złote na
kwotę 8 618 527  złotych. Zmieniamy plan dochodów i wydatków rachunków wydatków oświatowych w
Szkole Podstawowej w Ossowie w kwocie 4 000 złotych. 

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę, ponieważ wpłynęło pismo z Wydziału Ochrony Środowiska na
zwiększenie środków w kwocie 650 000 złotych na zagospodarowanie odpadów. W wyniku ogłoszenia
stanu epidemii, nastąpiło zwiększenie odbioru odpadów. W związku z tym zwiększamy plan dochodów
w  dziale  wpływy  z  tytułu  odpadów  w  kwocie  650  000  złotych.  Do  uchwały  budżetowej  została
wprowadzona kwota 13 200 złotych. Według złożonych deklaracji na dzień wg złożonych deklaracji  na
dzień 30  kwietnia przypis jest 13 954 300 złotych. W związku z tą autopoprawką nastąpi zmiana w
tabelach dochodów i wydatków, dojdzie tabela z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi.

- Edyta Babicka- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów 

Zapytała z którego roku jest wspomniana przez panią Skarbnik sprawa sądowa, że odsetki wynoszą aż 90 
870 złotych?

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Odpowiedziała,że zadanie zostało zakończone w 2013 roku, z tym, że część wynagrodzenia nie została 
zapłacona, były jakieś kwestie sporne. 

- Dariusz Tomczyk- radca prawny

Powiedział, że sprawa dotyczy zadania inwestycyjnego związanego z budową ulicy Lipiny B. Ówcześni
włodarze uznali, że nawierzchnia tej drogi nie spełnia parametrów technicznych drogi wojewódzkiej, a
droga ta  ma charakter  gminny,  co wiąże się  z wyższymi kosztami podbudowy bitumicznej.  Pomimo
opinii, która była zlecona przez Gminę na tamtym etapie i wykonana przez specjalistyczne laboratorium
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badawcze, które wskazywała, że kategoria tej drogi odpowiadała warunkom umowy, ówcześni włodarze
miejscy podjęli decyzję, żeby naliczyć wykonawcy karę umowną wskazując na to, że ta nawierzchnia nie
spełnia określonych wymagań technicznych, nie odpowiada warunkom umowy, a ponadto pojawił się
problem związany z nieprawidłowo obsadzonymi studzienkami kanalizacyjnymi, który w ramach napraw
gwarancyjnych został przez wykonawcę, po pierwszym wezwaniu Gminy usunięty.

- Karol Cudny- Przewodniczący Komisji Edukacji

Cieszy go fakt zwiększania planu dochodów, jeżeli chodzi o subwencję oświatową, niestety wciąż jest
ona zbyt mała i  prawdopodobnie nie wystarczy nawet na płace dla nauczycieli.  Jest  to niestety stała
praktyka Rządu, aby jednak wydatki oświatowe były pokrywane przez samorząd. Zapytał czy w związku
ze  zwiększeniem planów  finansowych  jest  szansa  na  to,  że  w  Gminie  Wołomin  zostaną  wypłacane
wynagrodzenia  dla  nauczycieli  za  godziny  ponadwymiarowe,  które  nie  są  wypłacane  w tej  chwili  i
nauczyciele za swoja pracę, w zleconym przez dyrektora wymiarze, nie otrzymują wynagrodzenia.    

- Dariusz Tomczyk- radca prawny

Odpowiedział, że w związku z tzw. ustawą koronawirusowa  zmienił się zupełnie tryb pracy nauczycieli,
który  niewątpliwie  spowodował  możliwość  przekroczenia  norm czasu  pracy  i  wypracowanie  godzin
ponadnormatywnych. Ustawodawca w rozporządzeniu Ministra Edukacji z dnia 20 marca 2020 roku w
sprawie  szczegółowych  rozwiązań  w  ograniczenia  funkcjonowania  jednostek  systemu  oświaty,  w
związku zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, przewidział możliwość wypłaty
dodatkowych  świadczeń  z  tytułu  ponadnormatywnej  pracy  nauczycieli.  Jednak  zgodnie  z  tym
rozporządzeniem,  a  konkretnie  z  §  7 ust.2  to  dyrektor  jednostki  oświaty  ustala  zasady zaliczania do
wymiaru godzin poszczególnych zajęć realizowanych z wykorzystaniem metod kształcenia na odległość
lub innego sposobu kształcenia i to dyrektor konkretnej jednostki oświatowej ustala czy rzeczywiście
takie  godziny zostały wypracowane. W treści  pisma Ministerstwa Edukacji  Narodowej Departamentu
Współpracy z Samorządem Terytorialnym z dnia 25 maja 2020 r. wskazano jednoznacznie, że to dyrektor
jednostki  ustala  czy  doszło  do  wypracowania  godzin  ponadnormatywnych  oraz  jakie  zajęcia  mogą
wchodzić w skład tych godzin ponadnormatywnych. 

- Karol Cudny (Ad Vocem)- Przewodniczący Komisji Edukacji

Powiedział,że zna cytowane pismo i rozporządzenie. Cieszy się się wybrzmiało, że to dyrektor jednostki 
oświatowej decyduje jakie zajęcia wchodzą w skład godzin ponadnormatywnych. Radny wie, że 
dyrektorzy złożyli stosowne dokumenty ZEASiP ze wskazaniem ile godzin ponadwymiarowych 
wypracowali poszczególni nauczyciele. Póki co nauczyciele jeszcze tych pieniędzy nie otrzymali. 
Zaznaczył, że jeżeli mowa o godzinach ponadwymiarowych, to nie są to godziny „ekstra”, to nie jest 
sytuacja w której nauczyciel wypracowując dodatkowe godziny oczekuje dodatkowego wynagrodzenia. 
To jest sytuacja, w której  dyrektor szkoły w arkuszu kalkulacyjnym zatwierdzonym przez organ 
prowadzący zleca nauczycielowi realizację większej liczby godzin niż wynika to z ustawowego pensum, 
a różnica między godzinami wynikającymi z pensum a ponadwymiarowymi jest tylko taka, że za te 
ponadwymiarowe płaci się tylko za godziny zrealizowane. 

- Andrzej Fuśnik- radny

Na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Finansów była mowa o tym, że niektóre podmioty złożyły wnioski
o umorzenie podatku od nieruchomości. Radny chciał uzyskać odpowiedź na pytanie na jaką kwotę są te
wnioski i na jakim etapie jest ich realizacja?

- Andrzej Fuśnik (Ad Vocem)- radny
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Powiedział, że jego pytanie wynika z tego iż 27 kwietnia 2020 roku Dyrektor Szpitala Powiatowego w
Wołominie złożył wniosek o umorzenie lub zwolnienie z podatku od nieruchomości i do tej pory nie
otrzymał żadnej informacji. Radny chciał wiedzieć na jakim etapie jest rozpatrywanie tego wniosku. 

(Na  salę  obrad  została  wezwana  Agnieszka  Mikulska-  Naczelnik  w  Wydziału  Opłat  i  Podatków
Lokalnych)  

 - Wojciech Plichta- radny

Zwrócił  uwagę na błąd w uzasadnieniu do uchwały polegający na błędnie podanej nazwie Sportowej
Szkoły Podstawowej nr 5 w Wołominie.

- Andrzej Fuśnik- radny

Powtórzył pytanie dotyczące umorzenia podatku od nieruchomości. 

- Agnieszka Mikulska- Naczelnik Wydziału Opłat i Podatków Lokalnych

Potwierdziła, że wpłynął taki wniosek i jest w tej chwili procedowany. Nie ma jeszcze projektu decyzji, 
ponieważ wniosek ten wymagał uzupełnienia dokumentów.  

- Andrzej Fuśnik (Ad Vocem)- radny

Zwrócił się do pani Burmistrz z pytaniem w jakim stopniu Gmina Wołomin zechce wesprzeć i wspierała 
w latach poprzednich szpital w Wołominie?

 - Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Poprosiła o doprecyzowanie pytania. 

- Andrzej Fuśnik- radny

Powiedział, że poszczególne Gminy partycypowały, w kosztach leczenia swoich pacjentów w szpitalu
wołomińskim, tzn udzielały dotacji.  M. in. także Wołomin. I taka dotacji w latach 2017-2019 również
była  przekazana  szpitalowi  w Wołominie  w  wysokości  50  000  złotych.  Natomiast  liczba  leczonych
pacjentów z Gminy Wołomin jest  nieproporcjonalnie  większa do liczby pacjentów przyjmowanych z
innych gmin. Porównując w 2019 roku z gminy Wołomin to było ponad 11 tys., a z Gminy Kobyłka 4,5
tys. osób. Gmina Wołomin w ostatnich trzech latach przekazał szpitalowi dotacje w wysokości 50 000
złotych, natomiast Gmina Kobyła 100 000 złotych. W związku z tym, wg radnego jest argument aby
pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Powiatowego Szpitala w Wołominie i zwolnić go od płacenia
podatku od nieruchomości. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zwrócił uwagę radnemu, że jego wypowiedź nie jest związana z treścią uchwały. Poprosił Burmistrza
Wołomina o przygotowanie sprawozdania w jaki sposób gmina pomaga Powiatowi Wołomińskiemu w
tym szpitalowi. 

- Andrzej Fuśnik- radny

Powiedział, że poruszył ten temat ponieważ na posiedzeniu komisji Gospodarki i Finansów padło hasło,
że niektóre podmioty zwróciły się do Gminy o zwolnienie z podatku od nieruchomości. Przedstawione
wcześniej  wartości dotacji  oraz liczby pacjentów z Wołomina i  z innych gmin wg radnego pokazują
dysproporcje we współfinansowaniu szpitala,  dlatego uważa on, że wniosek o umorzenie podatku od
nieruchomości dla szpitala jest jak najbardziej zasadny.
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady 

Powiedział, że idąc tym tokiem myślenia należałoby różnego rodzaju powiatowe dotacje przeliczyć na
poszczególne gminy i być może wtedy okazałoby się, że nie są one jednakowo traktowane przez powiat.

- Elżbieta Radwan-  Burmistrz Wołomina

Powiedziała,  że  postara  się  przygotować  historyczny  rys  pomocy  udzielonej  szpitalowi.  Dodała,  że
podatek od nieruchomości to nie są jedyne zaległości, które szpital ma w stosunku do gminy Wołomin, bo
są to również zaległości za wodę i ciepło. O ile sobie dobrze przypomina, że współpraca ze szpitalem
wygląda dość dobrze. Te wnioski, które trafiały do Gminy ze szpitala trafiały także pod obrady Rady.
Gmina  zlecała  również  szpitalowi  dodatkowe  badania  profilaktyczne,  które  szpital  wykonał  za
odpowiednią opłatę.  Oczywiście Gmina pochyli się nad tym tematem, bo jesteśmy wszyscy w trudnym
okresie i rozpatruje wszystkie tego typu wnioski.      

- Karol Cudny (Ad Vocem)- radny

Jeżeli  mowa o różnych zadaniach,  które należą czasami do powiatu a  czasami do gminy należałoby
zwrócić uwagę, że w związku z przejęciem zadania Powiatu Wołomińskiego, Gmina Wołomin z tytułu
prowadzenia szkół ponadpodstawowych, ponosi koszty w granicach 2 000 000  złotych rocznie ponad
subwencję oświatową, którą otrzymuje z tego tytułu. 

- Edyta Babicka (Ad Vocem)- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów

Przypomniała,  że  kilka  tygodni  temu  na  sesję  nadzwyczajną,  był  przygotowany  wniosek  Klubu
Pozytywny Wołomin o przekazanie dotacji dla Szpitala Powiatowego w Wołominie w wysokości 200 000
złotych. Jednak w związku z brakiem kworum sesja się nie odbyła. Radna ubolewa nad tym, bo był to
bardzo trudny czas i gdyby ta sesja się odbyła kwota dotacji dla szpitala wynosiłaby 250 000 a nie 50 000
tysięcy.

- Andrzej Fuśnik (Ad Vocem)- radny

Powiedział,  że  kłopoty nie  minęły i  skoro była tak pozytywna wola wtedy,  a  sesja  się nie  odbyła z
wiadomych przyczyn, to radny ma nadzieje, że ten pozytywny stosunek do tego pomysłu nie minie. 

- Edyta Babicka (Ad Vocem)- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów

Odpowiedziała,  że oczywiście na pewno taki wniosek znów zostanie złożony przez Klub Pozytywny
Wołomin.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej gminy Wołomin na rok 2020;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Robert Kobus
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NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wołomin na lata 2020-2034;

W dyskusji wzięli udział:
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy 

W Wieloletniej  Prognozie Finansowej zostaną uaktualnione kwoty dochodów i wydatków oraz kwota
długu. Wprowadzone zostaną limity w projektach prowadzonych przez Szkołę nr 7. Jeżeli  zmiana w
uchwale  budżetowej  dotyczy  projektów  wieloletnich,  to  musi  być  również  uwzględniona  w  WPF.
Wprowadzone jest przedsięwzięcie wsparcie zintegrowanych inwestycji terytorialnych, tj. limity na 2020,
2021, 2022 rok w kwocie 6 004 złote. Zmianie uległy także limity w projektach realizowanych przez
OPS, tj. OPS  Skuteczny oraz Wigor++. W wyniku zmiany przeniesienia środków zmianie uległy limity
w zadaniu inwestycyjnym Rozwój Zintegrowanej Sieci Dróg Rowerowych Gminy Wołomin w 2020 i
2021r.       

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wołomin na lata 2020-2034;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Paweł Kocik, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof 
Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Robert Kobus
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Koza 
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

6) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;

W dyskusji wzięli udział:
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy 

W zmienionym budżecie  na  rok  2020  w dochodach  zmieniona  została  kwota  na  8  500  000.  Został
przygotowany projekt emisji obligacji na pokrycie deficytu roku 2020 w kwocie 500 000 złotych oraz
wykup obligacji zaciągniętych w latach ubiegłych w kwocie 8 000 000 złotych . Emisja nastąpi do końca
2020 roku. Czas trwania emisji to lata 2020-2034 . Nastąpi wykup obligacji w kwocie 2 000 000 w latach
2031, 2032, 2033, a w 2034 roku – 2 500 000. Jeżeli środki w tej kwocie nie będą potrzebne, Gmina nie
wyemituje wszystkich obligacji. Jest to po prostu rozliczenie na dzień dzisiejszy budżetu na rok 2020. 
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Głosowano w sprawie:
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Beata Gomse, Marek Górski, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (8)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Krzysztof 
Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

7) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Wołomin;

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Zgłosiła autopoprawkę, ponieważ część uchwał była przygotowywana na poprzednią sesję, która się nie 
odbyła, a w międzyczasie zmienił się dziennik ustaw. I tak w podstawie prawnej  zamiast Dz. U. Z 2019 r.
poz.506z późn.zm.,mamyDz.U.z2020r.poz.713. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Wołomin;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta,
Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Janusz Mirowski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

8) uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w schroniskach osób bezdomnych;

- Marta Domańska-Gawryś - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Sportu i Edukacji

Podczas podejmowania uchwały na początku roku, wkradł się błąd w tabeli, która jest załącznikiem do
niniejszej  uchwały,  dlatego  też  przygotowano  poprawiony  projekt.  
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Głosowano w sprawie:
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
schroniskach osób bezdomnych;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Marek 
Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Agata Bochenek
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

9) przyjęcia programu wspierania rodziny;

W dyskusji wzięli udział:
- Marta Domańska - Gawryś- Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Sportu i Edukacji

Jest to kontynuacja podjętych 3 lata temu przez SPS działań. Zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny,
gmina może podjąć program trzyletni, dlatego też uchwała ta obejmuje lata 2020-2022.  W projekcie tym
nastąpiła zmiana w podstawie prawnej i zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U. z
2020r.poz.713.  

- Karol Cudny- radny

Ponieważ  przedstawiony  program  jest  kontynuacją,  to  radny  chciał  wiedzieć  jak  sprawdzał  się  on
dotychczas.

- Marta Domańska- Gawryś-  Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Sportu i Edukacji

Program ten jest kontynuacją działań, które wynikają z ustawy o pomocy społecznej i pieczy zastępczej.
Nie do końca można powiedzieć jak się taki program sprawdza. Jakby dokładnie przeanalizować tabele,
które są załączone do uchwały, to wynika z nich, że w niektórych punktach widać, że nastąpił spadek
udzielania pomocy a w niektórych wzrósł. Aby te wskaźniki były jak najniższe, to jest po prostu ciężka
praca pracowników OPS-u.   

Głosowano w sprawie:
przyjęcia programu wspierania rodziny;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Marek 
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Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Edyta Babicka
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

10) nadania nazwy rondu;

W dyskusji wzięli udział:
- Wojciech Plichta- Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu 

Powiedział, że członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali ten projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
nadania nazwy rondu;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Marek 
Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Edyta Babicka
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

11) numeracji porządkowej nieruchomości we wsi Ossów;

W dyskusji wzięli udział:
- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Powiedział, że uchwała ta ma charakter porządkowy i dotyczy ul. Żytniej, która jest położona na terenie
Gminy Kobyłka  i  oddziela  Kobyłkę  od    Ossowa.  W Ossowie  nie  ma  wyodrębnionej  takiej  ulicy  i
mieszkańcy  korzystają  właśnie  z  ul.  Żytniej.  W związku  z  tym  zachodzi  potrzeba  uporządkowania
numeracji.  W  porozumieniu  z  Gminą  Kobyłka  ustalono,  że  numery  parzyste  nada  właśnie  gmina
Kobyłka, natomiast numery nieparzyste zostaną przy Gminie Wołomin. 

- Karol Cudny- radny

Zapytał czy dobrze rozumie, że na mocy tego porozumienia, Gmina Wołomin będzie dysponować częścią
ulicy położonej w gminie Kobyłka?
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- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Potwierdził. Zgłosił również autopoprawkę dotyczącą dziennika ustaw i tak zamiast Dz. U. Z 2019 r. 
poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U. z 2020 r. poz. 713. 

Głosowano w sprawie:
numeracji porządkowej nieruchomości we wsi Ossów;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

12) zamiany nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Uchwała ta dotyczy zamiany nieruchomości położonej w Wołominie w okolicy ul. Tęczowej. Jest to stary
trakt  ul.  Głowackiego,  która została wyłączona z  użytkowania oraz z kategorii  dróg publicznych. Ni
ruchomość gminna dzieli 2 nieruchomości, które należą do osoby prywatne. Działka gminna jest wąska i
nie będzie nigdy samodzielnie wykorzystana i może być zbyta tylko na rzecz właścicieli tych 2 działek.
Ponad to właściciele tych 2 działek są właścicielami małego fragmentu wchodzącego w pas drogowy,
który jest przeznaczony pod drogę publiczną (ul. Tęczową). W związku z tym dojdzie do zamiany działek
gminnych  z  prywatnymi,  za  dopłatą,  ponieważ  działki  gminne  mają  łącznie  188  metrów,  natomiast
prywatna ma 55 metrów.      

Głosowano w sprawie:
zamiany nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2):Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

23



13) nabycia nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi  tutaj  o  nabycie  nieruchomości  położnej  w  Duczka  przy  ul.  Majdańskiej.  Jest  to  grunt  o
powierzchni  111  metrów  kwadratowych.  Głównie  chodzi  o  regulację  stanu  prawnego,  ponieważ  ul.
Majdańska na tamtym odcinku jest bardzo wąska, dlatego część jezdni została usytuowana na działce
prywatnej. Fragment ten został wydzielony geodezyjnie i za zgodą właściciela Gmina podejmie próbę
odkupienia go.      

Głosowano w sprawie:
nabycia nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

14) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi tu o sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. Są to 4 lokale przy ul. Chopina 1 w Wołominie.
W budynku tym znajdują się 8 lokali czego 4 lokale stanowią własność gminy a pozostałe 4 własność
osoby  fizycznej.  Nieruchomość  jest  wyłączona  z  użytkowania  za  względu  na  zły  stan  techniczny  i
potrzeba dużych nakładów finansowych żeby doprowadzić ją  do stanu przydatności  do użytkowania.
Sprzedaż tych lokali będzie zastrzykiem gotówki dla Gminy.  

 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marcin Godlewski, Marek Górski, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (8)
Andrzej Fuśnik, Beata Gomse, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, 
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Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2): Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

15) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi tu  o sprzedaż nieruchomości  w drodze przetargowej.  Nieruchomość ta jest  położona przy ul.
Piłsudskiego 13 w Wołominie. Jest to budynek jednokondygnacyjny, murowany z zaadoptowanym do
użytku poddaszem. W tej chwili jeden lokal zajmuje tam Związek Nauczycielstwa Polskiego, z którym
umowa wkrótce zostanie rozwiązana. Poza tym nieruchomość nie jest użytkowana. Jest zalecenie straży
pożarnej,  aby  dokonać  w   niej  szeregu  remontów  poniewqaż  w  tej  chwili  nie  spełnia  ona  norm
bezpieczeństwa.  Dodatkowo pozyskane ze  sprzedaży środki  zasilą  budżet  gminy.  Nastąpiła  zmian w
podstawie prawnej. I tak zamiast Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U. z 2020 r. poz. 713.    

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;. 
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (8)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Robert Kobus, Janusz Mirowski, Krzysztof 
Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Koza 
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

16) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Zgłosił autopoprawkę w podstawie prawnej, i tak zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy
Dz.U. z 2020 r. poz. 713. 

Uchwała  dotyczy  sprzedażny  nieruchomości  w  drodze  przetargu  nieruchomości  położnej  przy  ul
Wiosennej w Wołominie o powierzchni 257 metrów kwadratowych. Jest to nieruchomość, którą Gmina w
ubiegłym  roku  odzyskała.  Jest  to  niewielka  powierzchnia,  która  nie  może  być  samodzielnie
wykorzystana. Została już zrobiona wycena, która wyniesie nie mniej niż 102 000 złotych netto. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (8)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Robert Kobus, Janusz Mirowski, Krzysztof 
Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Koza 
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

17) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi tu o sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego tj. na rzecz Miejskiego Zakładu
Oczyszczania. Nieruchomość ta jest położona w Starych lipinach. Jest to składowisko odpadów. Sprzedaż
ta  ma  na  celu  regulację  stanu  prawnego,  tak  żeby  MZO  mogło  w  pełni  dysponować  swoją
nieruchomością. 

Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (9)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, 
Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

18) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713. 

Uchwała ta dotyczy również sprzedaży nieruchomości na drodze bezprzetargowej spółce Miejski Zakład
Oczyszczania Sp. z o.o. 
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Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (9)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, 
Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

19) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713. 

Uchwała ta ma na celu zawarcie kolejnej umowy najmu z tym samym najemcą likalu użytkowego w
lokalu przy ul. Wileńskiej 32. W imieniu Gminy nieruchomość będzie wynajmowało Przedsiębiorstwo
Komunalne Sp. o.o. powierzchnia wynosi 33 metry kwadratowe, stawka czynszu wynosi 55 złotych za m2

brutto miesięcznie.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2): Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

20) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;

W dyskusji wzięli udział:
- Karol Cudny- radny 

Zapytał skąd równica w stawce czynszu za 2 lokale w obrębie tego samego budynku?
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- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Odpowiedział,że kilka lat temu były organizowane konkursy bądź też przetargi na te lokale. Oferenci
zaproponowali konkretne ceny najmu. Różnice wynikają z tego, że różne były oferty na tamten czas. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
PRZECIW (1)
Robert Kobus
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

21) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713. 

Uchwała ma na celu przedłużenie umowy lokalu użytkowego przy ul. Wileńskiej 45 na kolejne 3 lata.
Lokal ma powierzchnię 26,5 m2 . Stawka czynszu wynosi 15 złotych za m2.. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
PRZECIW (1)
Robert Kobus
BRAK GŁOSU (1)
Piotr Sikorski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbick
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22) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713. 

Uchwała ma na celu zawarcie umowy najmu z tym samym najemcą na okres kolejnych 3 lat gruntu, który
jest zajmowany pod pawilon przy ul. Mieszka I. Jest to powierzchnia 28 m2. Dotychczasowy czynsz 
wynosił 584,92 złote netto miesięcznie. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Piotr Sikorski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

23) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713. 

Uchwała dotyczy zawarcia kolejnej umowy najmu gruntu o powierzchni 28 m2 przy ul. Mieszka I . kwota
czynszu wynosi 584, 92 złote netto miesięcznie.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
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Piotr Sikorski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

24) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

-  Michał  Wysocki-  Naczelnik  Wydziały  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami
Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713.

Uchwała dotyczy zawarcia kolejnej umowy najmu gruntu z tym samym najemcą na okres 3 lat. Grunt ten
znajduje się przy ul.  Kościelnej (w rejonie ul.  Mieszka I).  Również jest tam usytuowany pawilon, w
którym  znajduje  się  kiosk.  Aktualnie  czynsz  wynosi  156,70  zł  netto  miesięcznie.    

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

25) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

-  Michał  Wysocki-  Naczelnik  Wydziały  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami
Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713.

Autopoprawka dot numeru obrębu zamiast 0035,35  powinno być 0032,32.

Uchwała ta również dotyczy zawarcia kolejnej umowy najmu gruntu położonego przy ul. Jodłowej w
Wołominie  na okres 3 lat. Powierzchnia to 109 m2   i jest to grunt wykorzystywany pod teren zieleni
wykorzystywany na powiększenie sąsiedniej nieruchomości. Czynsz wynosi 245,30 zł  netto rocznie. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
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Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

26) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713.

Uchwała  dotyczy  zawarcia  kolejnej  umowy  najmu  na  kolejne  3  lata  gruntu  o  powierzchni  43  m2

położonego przy ul.  Skrzetuskiego w Wołominie.  Grunt  ten  również  jest  wykorzystywany pod teren
zieleni. Czynsz wynosi 83,30 zł. netto rocznie.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

27) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Uchwała  dotyczy  umowy  najmu  gruntu  właścicielowi  nieruchomości  sąsiedniej.  Również  jest
wykorzystywany  pod  zieleń  dla  powiększenia  przyległej  działki.  Działka  ta  jest  położona  przy  ul.
Kopernika w Wołominie, ma powierzchnię 101 m2  a czynsz do tej pory wynosił 101,70 zł netto rocznie.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
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Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

28) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Jest  to  kolejna  umowa  najmu  na  okres  3  lat,  który  jest  wykorzystywany  pod  garaż.  Nieruchomość
znajduje się przy ul. Moniuszki w Wołominie, ma powierzchnię 21 m2  , czynsz wynosi 63 złote netto
miesięcznie.  Umowa  ta  będzie  zawierana  przez  Przedsiębiorstwo  Komunalne,  działające  w  imieniu
Gminy.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

29) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Uchwala dotyczy zawarcia kolejnej umowy najmu gruntu, na którym znajduje się pawilon handlowy.
Grunt ten ma powierzchnię 90 m2  , a najemca dotychczas płacił czynsz 1880 złotych netto miesięcznie. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
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NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

30) wyrażenia zgody na najem nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi tu zawarcie umowy najmu gruntu pod garaż przy ul.  Moniuszki w Wołominie.  Grunt ten ma
powierzchnię 18 m2 ,  czynsz dotychczas wynosił  54 zł  netto  miesięcznie.  W imieniu Gminy umowę
zawiera Przedsiębiorstwo Komunalne.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na najem nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

31) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości;

- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziały Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami

Chodzi tu o przedłużenie umowy dzierżawy gruntu pod pawilony handlowe przy Al. Armii Krajowej 49
w Wołominie.  Umowy  te  powygasały  pod  koniec  marca  tego  roku.  Ok  40  kupców  zwróciło  się  z
wnioskami o przedłużenie umowy dzierżawy gruntu,  na którym prowadzą działalność.  Średni czynsz
wynosi 333, 80 zł netto miesięcznie za pawilon o powierzchni 18 m2 .

  
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena 
Zych
BRAK GŁOSU (1)
Beata Gomse
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NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki
- Marek Górski- Przewodniczący Rady 

O godzinie 15:00 ogłosił 40 min. przerwy w obradach. 

Od godziny 16:20 obrady kontynuowano. 

33) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Wołomin w 2020 r.

Głosowano w sprawie:
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Wołomin w 2020 r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (4)
Beata Gomse, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

34) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wołomin na rok szkolny 2019/2020

Głosowano w sprawie:
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wołomin na rok szkolny 2019/2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki
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35) uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV-182/2019 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 26 listopada
2019r.;

W dyskusji wzięli udział:
- Lidia Pacura- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska

Autopoprawka dotycząca podstawy prawnej: zamiast  Dz. U. Z 2019 r. poz.506 z późn. zm., mamy Dz.U.
z 2020 r. poz. 713.

Uchwała ta dotyczy powierzenia, spółce Miejski Zakład Oczyszczania Sp. z o.o. , dwóch PSZOK-ów na
terenie  Gminy  Wołomin.  Takie  powierzenie  dotychczas  było  co  rok,  natomiast  w  przedstawionym
projekcie uchwały okres ten został wydłużony do roku 2030. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XV-182/2019 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 26 listopada 2019r.;. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Beata Gomse, Marek Górski, Paweł 
Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (6)
Andrzej Fuśnik, Robert Kobus, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz 
Tarapata
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Godlewski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

36) zatwierdzenia sprawozdania finansowego OPTU SPZOZ w Wołominie za 2019 rok;

W dyskusji wzięli udział:
- Karol Cudny- sekretarz obrad 

Zauważył,  że  w przypadku  uchwały  w sprawie  określenia  średniej  ceny jednostki  paliwa w Gminie
Wołomin  na  rok  szkolny  2019/2020,  nie  było  wspomniane,  że  w  podstawie  prawnej  powinna  być
autopoprawka. Jego zdaniem powinno to zostać skonsultowane z radcą prawnym.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady 

Powiedział, że następne w kolejności zostaną omówione i głosowane 3 uchwały dotyczące sprawozdania
finansowego OPTU oraz ZOZ nr 1 i ZOZ nr 2 w Wołominie. Rada ma swoich przedstawicieli w Radach
Społecznych  tych  instytucji.  Wszystkie  sprawozdania  zostały  przez  Rady  Społeczne  zaopiniowane
pozytywnie. 
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Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia sprawozdania finansowego OPTU SPZOZ w Wołominie za 2019 rok;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

37) zatwierdzenia sprawozdania finansowego MSP ZOZ NR 1 w Wołominie za 2019 rok;

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia sprawozdania finansowego MSP ZOZ NR 1 w Wołominie za 2019 rok;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

38) zatwierdzenia sprawozdania finansowego MSP ZOZ NR 2 w Wołominie za 2019 rok;

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia sprawozdania finansowego MSP ZOZ NR 2 w Wołominie za 2019 rok;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata
Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, 
Magdalena Zych
NIEOBECNI (2):Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki
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39) wyrażenia woli dotyczącej realizacji Społecznych Wniosków do Budżetu Gminy Wołomin 
2020/2021

W dyskusji wzięli udział:
- Joanna Żero- Naczelnik Wydziału Rozwoju i Rewitalizacji

Poprosiła  o  podjęcie  uchwały  intencyjnej  dotyczącej  Społecznych  Wniosków  do  Budżety  Gminy
Wołomin 2020/2021  Uchwała ta dotyczy w szczególności zmiany terminu realizacji tych wniosków z
wyłączeniem  tych  ,  których  realizacja  już  się  rozpoczęła  lub  zostały  już  podpisane  umowy  na  ich
realizację. Zgodnie z załącznikiem do projektu uchwały, wnioski te zostaną zrealizowane w przyszłym
roku budżetowym.  Przedstawiony projekt dotyczy również odwołania procedury naboru Społecznych
Wniosków do Budżety Gminy Wołomin na rok 2021. 

- Piotr Sikorski- radny

Poprosił, aby pani Naczelnik przedstawiła, które wnioski zostaną zrealizowane.

- Joanna Żero- Naczelnik Wydziału Rozwoju i Rewitalizacji

Odpowiedziała, że zanim wybuchła pandemia zostały podpisane umowy na 3 projekty, tj. 

- lepiej, głośniej i wyraźniej w MDK i w plenerze na kwotę 139 626 złotych i zostanie on zrealizowany
przez Miejski Dom Kultury,

- bezpieczeństwo to podstawa- bezpieczne przejścia dla pieszych na kwotę 140 000 złotych,

- zakup samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wołominie na kwotę 140 000  złotych.

- Piotr Sikorski (Ad Vocem)- radny

Powiedział,  że  bardzo  się  cieszy,  że  aż  dwa  z  tych  wniosków  dotyczą  poprawy  bezpieczeństwa
mieszkańców  gminy.  

Głosowano w sprawie:
wyrażenia woli dotyczącej realizacji Społecznych Wniosków do Budżetu Gminy Wołomin 2020/2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, 
Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
PRZECIW (4)
Beata Gomse, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki
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40) wyrażenia woli przystąpienia do aktualizacji "Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wołomin na lata 2012-2027";

W dyskusji wzięli udział:

- Joanna Żero- Naczelnik Wydziału Rozwoju i Rewitalizacji

Powiedziała, że jest to również uchwała intencyjna. W bieżącym roku w Gminie Wołomin będziemy 
robić plan adaptacji do zmian klimatu i w związku z tym potrzebna jest również aktualizacja założeń do 
planu zaopatrzenia w ciepło.

- Karol Cudny- radny 

Zapytał dlaczego aktualizujemy plan,  który funkcjonuje od 9 lat,  zamiast opracować nowy , z dalszą
perspektywa czasową?

- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza

Odpowiedział, że wynika to z przepisów ustawy , która wprost mówi, że jest to jeden dokument, który
poco jakiś czas podlega aktualizacji. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia woli przystąpienia do aktualizacji "Założeń do palnu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wołomin na lata 2012-2027";. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Beata Gomse, Marek Górski, Paweł 
Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Magdalena Zych
PRZECIW (3)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Krzysztof Rembelski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Robert Kobus, Janusz Mirowski
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

41) zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania  czystości i porządku na terenie Gminy 
Wołomin;

W dyskusji wzięli udział:
- Lidia Pacura- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 

Podstawowa zmianą zawartą w tym projekcie uchwały jest, to, że mobilna zbiórka tzw. gabarytów będzie
się odbywała 1 raz w roku a nie jaka dotychczas 2 razy w roku. Jednocześnie został doprecyzowany zapis
o  sposobie  zgłaszania  konieczności  odbioru  tych  odpadów  od  mieszkańców.   Zgłoszeń  tych  będzie
należało dokonać telefonicznie w godzinach pracy urzędu, ponieważ w tej chwili często zgłoszenia te
wpływają po godzinach pracy i nie jesteśmy w stanie przekazać ich do MZO. 
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W § 5 ust, 7 był zapis „odpady biodegradowalne”, natomiast w ustawie zapisano  „bioodpady” i taka
zmiana została wprowadzona również w uchwale. 

W §5 ust. 5 a doprecyzowano zapis o tym, że zarządcy nieruchomości wielorodzinnych zobowiązani są
dostosować  wielkość  pojemników  do  liczby  mieszkańców  i  cyklu  wywozów.  Minimalna  wielkość
pojemnika  w  miesięcznym  cyklu  powinna  wynosić  minimum  30l  na  osobę.    

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania  czystości i porządku na terenie Gminy Wołomin;. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka 
Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
PRZECIW (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Gomse, Robert Kobus
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

42) zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów;

W dyskusji wzięli udział:
- Lidia Pacura- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska

Zmiany  w  tej  uchwale  wynikają  ze  zmian,  które  zostały  zawarte  w  poprzedniej  uchwale  i  są  w
prowadzone po to, aby obydwa dokumenty były spójne.   

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka 
Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
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Beata Gomse, Robert Kobus, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Paweł Rozbicki

43) metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej 
opłaty oraz zwolnienia z części opłaty w związku z kompostowaniem bioodpadów w przydomowym 
kompostowniku;

W dyskusji wzięli udział:
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina 

Przygotowując  projekt  tej  uchwały,  wzięliśmy pod  uwagę  wszelkie  sugestie,  które  pojawiały  się  od
jakiegoś czasu, że trzeba popracować nad nową metodą naliczania opłat za odbiór i zagospodarowanie
odpadów komunalnych,  która będzie najbardziej  elastyczna i  sprawiedliwa.  Tych metod jest  wiele,  a
przepisy w tej dziedzinie zmieniają się bardzo dynamicznie i cały czas brakuje tak naprawdę dobrych
rozwiązań.  Projekt  ten  był  szeroko  konsultowany  i  ponieważ  nowa  metoda  jest  problematyczna  w
zabudowie jednorodzinnej, to po rozmowach z mieszkańcami, autopoprawką zrezygnowano ze zmiany
sposobu naliczania  opłat  w budynkach jednorodzinnych,  pozostawiają  kwotę  i  metodę  naliczania  od
osoby.  Dużo  ciekawych  rozmów odbyło  się  z  mieszkańcami  budynków wielorodzinnych.  Cały  czas
wszyscy zastanawiamy się jak uniknąć chaosu śmieciowego na naszych osiedlach. Przedstawiane były
zdjęcia jak te altany śmieciowe wyglądają, ile śmieci się tam pojawia. Był czas na dostosowanie altan,
być może montaż monitoringu. Pokazano przykład Spółdzielni Gwarek, gdzie ta gospodarka śmieciowa
dość dobrze funkcjonuje.  Pewnie nie ma dobrego wyjścia  w tym temacie,  ale  słyszymy różne głosy.
Wpłynęło także pismo ze Spółdzielni Budownictwa Mieszkaniowego w Wołominie z prośbą o zmianę
sposobu naliczania opłaty, aby to był sposób od zużytej wody. Trudno o tym mówić, ale niestety często
zdarza  się,  że  zwłaszcza  w mieszkaniach  wynajmowanych,  nie  jest  zgłoszona  faktyczna  liczba  osób
zamieszkujących. Śmieci przybywa, a nie widać tego w złożonych deklaracjach. Pojawiały się pytania
czy Gmina może ukarać spółdzielnię za to, że nie radzi sobie z tym problemem. Niestety nie ma takiej
możliwości.  Nie  ma  też  na  chwilę  obecną  sposobu sprawdzenia  ile  faktycznie  osób zamieszkuje  na
terenie dużych osiedli. Gmina dostaje od spółdzielni tzw. zbiorówkę od jakiej liczby mieszkańców będzie
się ona rozliczać z tytułu gospodarowania odpadami. Niestety okazuje się, że osoby znikają i stąd prośby
spółdzielni, ale i mieszkańców, aby podjąć próby uszczelnienia tego systemu. Sposób naliczania opłaty
od zużytej wody pokaże nam ile faktycznie osób zamieszkuje dane mieszkanie czy osiedle. Wiadomo, że
ten sposób nie będzie odpowiadał wszystkim, ale wydaje się on być najbardziej sprawiedliwym. Pani
Burmistrz nie zakłada złej woli jeżeli chodzi o składanie tzw. deklaracji śmieciowych. Być może to jest
po prostu brak wiedzy, że trzeba każdą zamieszkująca osobę zgłosić w takiej deklaracji. Śmieci można
zapłacić od jednej osoby, ale jeżeli tych osób pod danym adresem mieszka więcej, to zużycie wody to
pokaże.  We  wspomnianych  rozmowach  pojawiał  się  argument,  że  Regionalne  Izby  Obrachunkowe
uchylają podobne uchwały,  jednak przepisy w tej  dziedzinie się tak dynamicznie zmieniają,  że w tej
chwili  dopuszczalna jest  już ta  metoda.  Oczywiście  może zdarzyć się różnie.  Najistotniejszą ostatnią
zmianą jest to, że gmina misi się rozliczyć od każdej tony zebranych śmieci. Niestety produkujemy tych
śmieci co raz więcej i trzeba się za niech rozliczyć. Do tej pory mieszkańcy domów jednorodzinnych
mieli możliwość oddać tzw. gabaryty 2 razy do roku. A proszę zwrócić uwagę co się dzieje na osiedlach
w zabudowie wielorodzinnej. Dostajemy zdjęcia, gdzie odpady gabarytowe są wystawiane praktycznie
codziennie. I koszty ich odbioru ciągle rosną.  
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady 

Dodał, że problem śmieciowy dotyczy tak naprawdę wszystkich gmin. Najsprawiedliwszą metodą byłoby
naliczanie opłaty od każdego wyprodukowanego kilograma.  Niestety ustawa na to nie pozwala. Niestety
jest też tak, że uczciwi mieszkańcy są oszukiwanie, ponieważ część z nich po prostu za śmieci nie płaci.
Zmian sposobu naliczania opłaty, w dużej mierze pomoże w ujawnieniu mieszkańców, którzy uchylają się
od opłaty. Niestety sytuacja związana z pandemią utrudniła prace nad tym tematem, ponieważ zespół do
spraw związanych z gospodarką śmieciową, który został powołany odbył tylko jedno spotkanie. Pierwszą
osobą, która optowała za tzw. metoda od wody jest radny Kazimierz Tarapata, który pracując od lat w
PWiK zna temat doskonale.  Zespół ten wypracował pewne założenia.  Wiadomo, że nigdy nie będzie
doskonale, ale działania musimy podejmować. Sam prezes największej spółdzielni w Wołominie napisał
pismo, w którym zwrócił się z prośbą, aby podjąć działania w kierunku zmiany metody naliczania opłaty
i  aby to  była metoda od wody.  Pan prezes  zwrócił  uwagę na fakt,  że  odkąd jest  stosowana metoda
naliczania opłaty od mieszkańca, to ilość osób na Osiedlu Niepodległości zmalała o 3 tysiące.  

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Odczytała  pismo  Prezesa  Spółdzielni  Budownictwa  Mieszkaniowego,  które  wpłynęło  do  Urzędu
Miejskiego ( treść pisma stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu).

W  trakcie  omawiania  przesłanego  radnym  projektu  uchwały  na  posiedzeniu  Komisji  Gospodarki  i
Finansów Rady Miejskiej w Wołominie zostało wprowadzonych kilka autopoprawek. Pierwsza z nich
dotyczy  nie  obejmowania  nowym  sposobem  naliczania  opłaty  zabudowy  jednorodzinnej.  Również
kontrowersyjną kwestią był okres w którym miałoby być liczone zużycie wody, które ma być podstawą
do   naliczania  opłaty.  W  pierwotnym  projekcie  była  to  propozycja,  aby  to  był  poprzedni  rok
kalendarzowy,  czyli  jeżeli  zmiana  sposobu naliczania  nastąpi  od  1 lipca  2020 roku,  to  podstawą do
naliczania  opłaty  miał  być  2019.  Na posiedzeniu  Komisji  zaproponowano,  aby było  to  12  miesięcy
poprzedzających  datę  złożenia  deklaracji,  jednak  po konsultacjach  zaproponowano  by  zużycie  wody
wyliczyć w oparciu o zużycie za okres od czerwca do listopada poprzedniego roku kalendarzowego.
Państwo  zgłaszaliście  uwagi,  że  cały  rok  jest  zbyt  długim  okresem,  natomiast  12  miesięcy
poprzedzających  datę  złożenia  deklaracji,  oznaczałoby  konieczność  składania  takiej  deklaracji  co
miesiąc. Kolejna zmiana nastąpiła w § 4 i jest ona związana z tym, że inne wyliczenia byłyby dla okresyb
12 miesięcy a inne będą dla okresu od czerwca do listopada.  

- Mecenas Maciej Kiełbus

Nie  zgodził  się  z  Przewodniczącym  Rady  co  do  kryterium  wagowego.  Jeden  z  parlamentarzystów
zaproponował powrót do kryterium wagowego, a więc uzależnionego od ilości wytwarzanych odpadów.
Pan  Mecenas  przeczytał:  „Ustawodawca  celowo  odszedł  od  opłaty  za  odbiór  i  zagospodarowanie
odpadów  uzależnionej  od  ilości  wytworzonych  odpadów,  ponieważ  skutkowało  to  nielegalnym
pozbywaniem się odpadów w celu uniknięcia opłaty”. Śmieci dzieliły się na palne w dzień, palne w nocy
i  podrzucane  do  lasu,  dlatego  świadomie  wprowadzono  metodę  oderwaną  od  ilości  produkowanych
odpadów.  Rzeczywiście  sąsiednie  gminy  podejmowały  próby  sposobu  naliczania  opłaty  od  wody  i
spotkały się one z negatywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. Jednak aktualnie w prowadzono
do ustawy przepis mówiący o tym, że rada miasta może ustalić zasady określania ilości zużytej wody na
potrzeby ustalania opłaty śmieciowej.  W poprawce senackiej przyjętej przez Sejm stwierdzono, że gminy
nie mają upoważnienia do określenia  sposobu obliczenia zużytej  wody na potrzeby naliczania opłaty
śmieciowej.  Comiesięczne odczytywanie stanu liczników jest  metodą niepraktyczną uniemożliwiającą
uwzględnienie  specyfiki  poszczególnych  gmin,  dlatego  proponuje  się  wprowadzić  tę  metodę.  Pan
mecenas zacytował także odpowiedź na jedną z interpelacji złożonych do ministerstwa w tej sprawie:
„wskazana  metoda  wodna  jest  co  raz  powszechniej  stosowaną  metodą  przez  samorządy  gminne,  co
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potwierdza  zapotrzebowanie na narzędzie bardziej  wiarygodne i  społecznie  sprawiedliwe pomimo że
naliczanie  następuje  wg średniego zużycia  wody za  rok  ubiegły”.  Ministerstwo wskazuje  tu  ten  rok
ubiegły jako najczęściej występujący punkt odniesienia. Te 12 miesięcy nie jest elementem wynikającym
wprost  z  ustawy,  natomiast  pozwala  on  wszystkie  nieruchomości  przyporządkować  do  tego  samego
okresu.  Zdaniem wielu jednostek samorządu terytorialnego,  zaletą  naliczania opłaty od ilości  zużytej
wody jest wyeliminowanie potrzeby zgłaszania zmieniającej się liczby osób w składanych deklaracjach
oraz  traktowanie  na  równych  zasadach  nieruchomości  w  których  prowadzony  jest  nierejestrowany
wynajem  pokoi.  Metoda  jest  wprowadzana  właśnie  po  to,  aby  uszczelnić  głównie  w  zabudowie
wielorodzinnej, system gospodarki odpadami. Nie jest to metoda stosowana powszechnie. Gminy dopiero
zaczynają sięgać po to narzędzie. W projekcie uchwały zostały zawarte elementy zabezpieczające, przed
gwałtownymi zmianami zużycia wody. Pan Mecenas jest zwolennikiem tych 12 miesięcy jako podstawy
naliczania, z uwagi na to, że jest ono najtrudniejsze do zakwestionowania. 12 miesięcy poprzedzających
złożenie deklaracji rzeczywiście może skutkować tym, że będziemy mieli do czynienia z nieustającymi
zmianami w deklaracjach. 

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Poprosiła mecenasa Macieja Kiełbusa, aby powiedział jakie możliwości kontroli ma gmina jeżeli chodzi
o zabudowę wielorodzinną. Czy pracownicy mogą np. wejść do lokalu i zweryfikować ile osób w nim
zamieszkuje?

- Mecenas Maciej Kiełbus

Odpowiedział,że takiej możliwości nie ma i to jest główna wada metody naliczania opłaty śmieciowej od
mieszkańca. Jest ona najpowszechniejsza, natomiast nie ma instrumentów bezpiecznych, pewnych pod
względem prawnym pozwalających na weryfikację. Z punktu widzenia ustawy o utrzymani czystości i
porządku w gminach, stroną postępowań jest spółdzielnia mieszkaniowa. Mieszkańcy maja deklarować
liczbę osób zamieszkujących do spółdzielni, a dopiero spółdzielnia składa deklaracje. W związku z tym
nie  ma  relacji  prawnej  pomiędzy  mieszkańcem  zasobu  spółdzielczego  wielorodzinnego,  a  gminą.
Samorządy już dawno temu postulowały,  aby stworzyć centralną bazę mieszkańców, gdzie każdy byłby
przyporządkowany do jakiegoś systemu śmieciowego.  Niestety do tej  pory to  się nie  udało.  Dlatego
nawet w niewielkich gminach często brakuje nawet 20% mieszkańców.      

- Magdalena Zych- radna

Zgłosiła swoje wątpliwości dotyczące podstawy naliczania opłat. Wg radnej jest to krzywdzący sposób
naliczania opłaty, bo może się zdarzyć sytuacja, kiedy w okresie wg którego zostanie naliczona opłata,
mieszkało np. więcej osób a w chwili obecnej zamieszkuje mnie, bo przypuśćmy ktoś się wyprowadził.
Wg radnej powinien być to zapis,  że brane jest  pod uwagę ostatnie 12 miesięcy,  a weryfikacja co 3
miesiące.   

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Powiedziała, że rzeczywiście na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Finansów był o tym mowa, jednak po
dodatkowych analizach uznano, że istnieją podstawy formalno-prawne do tego, że deklaracje musiałby
być składane co miesiąc

- Mecenas Maciej Kiełbus

Dodał, że jedna i druga opcja będzie zgodna z przepisami. Ta niesprawiedliwość o której wspominała
radna  Magdalena  Zych  może  dotyczyć  dokładnie  odwrotnej  sytuacji,  gdzie  np.  w  poprzednim roku
mieszkała 1 osoba i nagle w prowadza się rodzina kilku osobowa. Podstawą do rozliczenia w relacji z
gminą będzie zużycie z licznika głównego dla nieruchomości a nie zużycie z poszczególnych lokali. To
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wspólnota  mieszkaniowa  będzie  dokonywała  dalszego  rozliczenia  w  relacji  z  poszczególnymi
mieszkańcami i jakie zasady w tym zakresie zostaną przyjęte, to już jest poza regulacja rady gminy oraz
poza regulacją burmistrza.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że tak naprawdę te wątpliwości mamy teraz kiedy ta zmiana następuje, bo z upływem czasu
to nie będzie miało większego znaczenia. 

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Powiedziała, że aby wyjść naprzeciw mieszkańcom, u których wystąpią tak duże różnice, w związku z
tym,  że  ktoś  się  wprowadzi  czy  wyprowadzi,  to   został  wprowadzony  mechanizm ochronny,  gdzie
wspólnota będzie mogła się zwrócić o weryfikację w okresie 3 miesięcy. Będzie to taki okres ochronny. 

                                                                              Na salę obrad przybył radny Paweł Rozbicki      

- Magdalena Zych (Ad Vocem)- radna

Radna powiedziała, że nie widzi problemu aby mieszkańcy składali deklaracje do spółdzielni co miesiąc.
Chodzi jej o to, aby to zużycie wody było z bieżącego okresu, a nie z roku poprzedniego.  

- Piotr Sikorski (Ad Vocem)- radny

Zrozumiał, że radnej Magdalenie Zych chodzi o to, żeby to rozliczenie było jak najbardziej realne, jak
najbliższe stanowi na dzień 1 lipca. Radny zapytał pana mecenasa czy jest możliwe żeby np. przyjąć
rozliczenie  od  marca  2019  do  marca  2020.  I  drugie  pytanie  zadał  czy  urząd  jest  technicznie
przygotowany,  aby  to  w  taki  sposób  policzyć.  Radny  uważa,  że  dobrym  rozwiązaniem  jest
zaproponowany autopoprawką okres od czerwca do lipca 2019 roku.  

- Karol Cudny- radny

Ma wątpliwość dotyczącą § 4 ust. 5. Chodzi o sytuację, w której różnica pomiędzy faktycznym zużyciem
a zużyciem obliczonym na  podstawie  wyliczenia  opłaty  jest  większa  lub  mniejsza  niż  40%.  Radny
rozumie,że dotyczy to skrajnej sytuacji, w której ktoś się wyprowadza i to bieżące zużycie wody jest
znacząco inne niż w okresie branym pod uwagę w rozliczeniu. Radny zapytał jakie byłyby konsekwencje
gdyby tę wartość 40% zmniejszyć do np. 20%? Drugie pytanie dotyczy sytuacji kiedy np. z mieszkania
wyprowadziła się pięcioosobowa rodzina, wprowadziła się jedna osoba, to jak będzie wyglądała ta opłata,
kiedy migracja nastąpiła np. w połowie roku?  

- Mecenas Maciej Kiełbus

Odpowiedział na pytanie radnego Piotra Sikorskiego, że nie żadnych przeszkód jaki okres 12 miesięcy
będzie brany pod uwagę. 

Natomiast co do pytania radnego Karola Cudnego powiedział, że świadomie ten przepis został. Jeżeli
zwrócimy uwagę na nowe budynki wielorodzinne, które w Wołominie mogą powstawać i które mogą być
zasiedlane  etapowo,  to  takie  skoki  są  możliwe.  Te  40%  to  jest  tylko  propozycja  i  jest  to  element
zabezpieczający, który został wprowadzony po analizach poszczególnych uchwał innych gmin, w których
takiego zapisu nie ma. Jeżeli chodzi o rozliczenia wewnątrz spółdzielni, to są one niezależne od naszej
metody.  Metoda wodna jest  metodą o charakterze dynamicznym, która pozwala wyłapać zachowania
ludzkie czego nie mamy w przypadku innych metod. Z punktu widzenia urzędu najlepszą metodą byłaby
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metoda  powierzchniowa,  ponieważ  jest  ona  najmniej  dynamiczna.  Jednak  jest  ona  najbardziej
kontrowersyjna pod względem społecznym. Każdy rok pod względem zużytej wody będzie inny, dlatego
nie warto szukać zdarzeń, które by przemawiały za wprowadzeniem rozwiązań szczególnych.       

- Karol Cudny (Ad Vocem)- radny 

Zapytał jakie konsekwencje niosłoby za sobą gdyby tę minimalną wartość 40% zmniejszyć do 30 lub 
20%? 

- Piotr Sikorski (Ad Vocem)- radny

Powiedział,  że  pierwszą  propozycją  prezesa  Spółdzielni  Budownictwa  Mieszkaniowego  było,  aby
naliczać  opłatę  z  metra  nieruchomości.  Według  radnego  jest  to  metoda  nie  do  przyjęcia,  ponieważ
mogłoby  się  okazać,  że  starsza  pani  posiadająca  duże  mieszkanie  płaciłaby  więcej  niż  np.  rodzina
wielodzietna. Dopiero kolejne pismo dotyczyło wprowadzenia metody od wody. Radny uważa, że jeżeli
chodzi o zabudowę wielorodzinną jak najbardziej jest to dobra metoda.   

- Kazimierz Tarapata- radny

Powiedział, że aby zobaczyć jaka jest dynamika zużycia wody w spółdzielni jest to bardzo proste. Co 2
miesiące można się tego dowiedzieć. 

- Edyta Babicka- radna

Zapytała ile w Gminie Wołomin mamy lokali w zabudowie wielorodzinnej? 

- Agnieszka Mikulska- Naczelnik Wydziału Opłat i Podatków Lokalnych

Powiedziała,  że  to  nie  jest  tak,  że  mamy  ilość  lokali,  bo  mamy  ilość  składanych  deklaracji.  Jedna
spółdzielnia, np. SBM składa takich deklaracji powyżej 100. Szacunkowo takich deklaracji dotyczących
zabudowy wielorodzinnej mamy ok 500. Dlatego, kiedy była rozmowa o okresie naliczania za ostanie 12
miesięcy, to mogłoby to doprowadzić do sytuacji, że co miesiąc do urzędu wpływałoby ok 500 deklaracji.
Proporcja jest taka, że w ciągu roku przyjmowanych jest ok 3 tys. deklaracji.   

- Karol Cudny- radny

Powtórzył swoje poprzednie pytanie.  Dodatkowo potwierdził,  że zdaniem prezesa spółdzielni metoda
naliczania od wody jest jedna słuszną. Powiedział także , że jego zdaniem spółdzielnia nie wywiązuje się
ze swoich obowiązków jako administratora czy zarządcy nieruchomości. Do tej pory nie wykonała ona
żadnej  istotnej  pracy,  która  zapewniłaby  jakiekolwiek  monitorowanie  altan  śmieciowych.  Są  one  w
dalszym  ciągu  niezabezpieczone,  wspomniane  gabaryty,  które  są  wystawiane  codziennie,  ponadto
podjeżdżają samochody firm remontowych, które wyrzucają wszystko do altany i nikt na to nie zwraca
uwagi. Zdarza się, że lokalni przedsiębiorcy robią dokładnie to samo. Brak działań ze strony spółdzielni
obciąża wszystkich mieszkańców gminy.     

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Odpowiedział,  że jeżeli chodzi o ten % o który pytał radny Karol Cudny, to zmniejszenie spowoduje
zapewne wzrost składanych deklaracji, ponieważ mamy ten zapis, że co 3 miesiące można korygować
zużycie wody.

- Mecenas Maciej Kiełbus

Powiedział, że im większa spółdzielnia, tym te wahania będą mniejsze. Im mniejszy poziom tym te ruchy 
będą bardziej odczuwalne. Jednak przy dużych spółdzielniach obniżenie tej wartości nie powinno 
wpłynąć na globalna skalę odczytów. 
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- Karol Cudny- radny
Chciał się upewnić, że ten współczynnik 40% działa w obydwie strony, tzn. mieszkaniec może reagować
na zmiany zużycia wody, składając odpowiednią deklarację, tak samo gmina może zareagować jeżeli to
zużycie wody jest większe.

- Małgorzata Izdebska-  Sekretarz Gminy
Potwierdziła, że ten zapis jest również po to, że kiedy gmina wejdzie z kontrolą i okaże się, że zużycie
wody jest większe niż to, wg którego naliczana była opłata, również będzie mogła zareagować i naliczyć
ją od nowa. 
Przedstawiony projekt uchwały, z racji tego, że pierwszy przechodzimy na ten sposób naliczania opłaty i
rzeczywiście będziemy dopiero sprawdzać jak to wszystko zafunkcjonuje, to zapis o którym mowa jest
tylko  propozycją.  Więc  jeżeli  radni  uważają,  że  te  40% jest  zbyt  wysokim progiem,  to  oczywiście
zostanie to wzięte pod uwagę.
  
- Magdalena Zych- radna

Zgłosiła w niosek o zmniejszenie stawki za m3 zużytej wody z 11 złotych na 10 złotych.

- Janusz Mirowski (Ad Vocem)-radny

Zaproponował, aby przeliczyć 3 m3 wody na mieszkańca zamiast podanych w projekcie uchwały 2.85 m3 i
stawkę  za  m3 policzyć  w  taki  sposób,  aby  dała  w  rezultacie  kwotę  26,50.  radny  uzyskał  dane  ze
spółdzielni, że średnie zużycie wody na mieszkańca w blokach wynosi pomiędzy 2,90 a 3,30 m3   . Z
wiedzy radnego wynika, że każdy blok ma licznik dokładności klasy D, co daje odchylenia w pomiarach
rzędu 15%, co wg niego budzi kontrowersje. Dopiero liczniki lokalowe, dają dokładne pomiary, ponieważ
są klasy B. 

- Piotr Sikorski (Ad Vocem)- radny

Zapytał radnego Janusza Mirowskiego skąd wziął wyliczenie 2,95, 3,30, 3,40?

- Janusz Mirowski (Ad Vocem)- radny

Odpowiedział,  że  dostał  wyliczenia  od  prezesa  spółdzielni  i  i  tak  choćby  na  osiedlu,  na  którym on
mieszka zużycie wody  wynosi pomiędzy 2,8 do 3,30  m3  na osobę w skali miesiąca. Dodatkowo bloki,
które posiadają piecyki  gazowe zużywają ok 4 m3 i  wg radnego zaproponowana w projekcie stawka
byłaby krzywdząca dla tych mieszkańców. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zapytał radnego o nr bloku w którym mieszka, ponieważ posiada wyliczenia z poszczególnych bloków na
tym osiedlu i stwierdził, że akurat w tym bloku w którym mieszka rany jest zużycie 2,7 m3 .

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Powiedziała, że to co przed chwilą powiedział radny Janusz Mirowski, dowodzi temu, że metoda wodna
jest niezbędna, żeby tan system uszczelnić, bo wartość ok 3 m3  musi być porównywalna z liczbą osób
zadeklarowanych w lokalach. Pani Sekretarz rozumie, że skoro radny podaje takie kwoty, to znaczy, że
dokonał kontroli ile tak naprawdę osób zamieszkuje w lokalach.

- Janusz Mirowski- radny

Zapytał,  czy  pani  Sekretarz sugeruje,  że mieszkańcy bloków, w których zużycie  wody było  wyższe,
kłamali w swoich deklaracjach. 
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że można wszystko zakładać. Jednak tu musimy się opierać na rzetelnych informacjach.     

- Janusz Mirowski- radny

Powiedział,że on wierzy, że jednak mieszkańcy składają rzetelnie deklaracje. A zużycie wody wśród nich
może być naprawdę rożne, ponieważ  np. nie wszyscy posiadają zmywarki, niektórzy posiadają prysznice
a inni wanny, a śmieci mogą produkować w podobnych ilościach.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  że zgadza się z tym, że zużycie wody wśród mieszkańców jest  różne.  Jednak to średnie
wyliczenie powinno być porównane z liczbą osób zamieszkujących dany lokal, bo dopiero wtedy mamy
pełny obraz.   

- Wojciech Plichta (Ad Vocem)- radny

Zawnioskował o przerwę w obradach przed głosowanie wniosku radnej Magdaleny Zych.

- Edyta Babicka (Ad Vocem)- radna

Zapytała radnego Janusza Mirowskiego czy wyliczenia ze spółdzielni, które przedstawił ma na piśmie?
Czy  to  jest  sprawdzona  informacja,  którą  można  potwierdzić,  czy  informacja  przekazana  w  luźnej
rozmowie?

- Janusz Mirowski (Ad Vocem)- radny

Odpowiedział, że otrzymał te informacje w rumowie telefonicznej. 

- Piotr Sikorski (Ad Vocem)- radny

Powiedział,że że zgadza się z radnym Januszem Mirowski w kwestii, że wśród mieszkańców są ludzie
uczci i składają rzetelne deklaracje. Jednak z danych, które posiadamy widać, że jednak nie wszyscy są
uczciwi, bo jednak po w prowadzeniu metody opłaty od mieszkańca 3 tys. osób nagle zniknęło. Dlatego
zmiana metody pozwoli  niejako wyłapać  tych  nieuczciwych mieszkańców po to,  aby ci  uczciwi  nie
musieli za nich płacić. 

- Karol Cudny (Ad Vocem)- radny

Również wierzy w uczciwość mieszkańców, zwłaszcza swoich sąsiadów, jednak jakimś cudem te 3 tys.
osób nagle wyparowało. I faktem jest że ci uczciwi po prostu za nich płacą. Zwrócił także uwagę, że nie
za bardzo można się posługiwać terminem zużycie wody w bloku, ponieważ inne będzie zużycie w bloku
kilku klatkowym a inne w jedno klatkowym. Jeżeli mówimy o średniej, to należałoby ją zważyć liczbą
mieszkańców. Jeżeli nawet wiemy ile blok zużył wody, to pytanie brzmi przez co to podzielić. Bo ani na
podstawie opłaty śmieciowej, ani na podstawie zameldowania, ani na podstawie członkowskich deklaracji
w spółdzielni  nie  jesteśmy w stanie  ustalić.  Centralny system, który podpiąłby bazę PESEL do bazy
deklaracji śmieciowych rozwiązałby ten problem. Niestety Rząd zwyczajnie nie chce się tym zająć, bo
gdyby tak się stało, to niskim nakładem kosztów problem byłby rozwiązany. 

- Katarzyna Pazio (Ad Vocem)- radna

Powiedziała, że jest wdzięczna za zmianę w projekcie, że zabudowa rodzinna nie zostanie objęta nowa
metodą naliczania opłaty,  z  racji  tego, że w budynkach jednorodzinnych zużywa się znacznie więcej
wody  niż  w  budynkach  wielorodzinnych,  a  kwestia  dodatkowego  wodomierza  mogłaby  być
problematyczna  dla  mieszkańców.  Zwróciła  również  uwagę  na  to,  że  skoro  wg  radnego  Janusza
Mirowskiego średnie zużycie wody na mieszkańca wynosi ok 3 m3 , to zapisaną w projekcie uchwały
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średnią dla budynków, które nie posiadają wodomierza głównego również należałoby podnieść z 2,82 m3

do 3 m3 .

- Aneta Adamus (Ad Vocem)- radna

Upewniła  się  ,  że  Gmina  tak  jak  do  tej  pory  będzie  rozliczała  się  ze  spółdzielnią,  a  spółdzielnia  z
mieszkańcami.  Jednak podstawowym problemem dużych osiedli  jest  niewystarczające zabezpieczenie
altan śmietnikowych. Mieszkańcy twierdzą, że śmieci są notorycznie podrzucane. Wg radnej zabrakło
komunikacji Gminy ze spółdzielnią lub być może Gmina niewystarczająco egzekwuje to, w jaki sposób
spółdzielnia zabezpiecza mieszkańców przed podrzucaniem śmieci spoza osiedli. Radna powiedziała, że
bardzo  dobrym przykładem jest  Spółdzielnia  Gwarek,  w  której  tego  problemu nie  ma.  Skoro  jedna
spółdzielnia sobie radzi z tym problemem, stworzyła mechanizm, który od lat funkcjonuje, to dlaczego
inne  spółdzielnie  sobie  z  tym nie  radzą.  Radna  zapytała  ile  robi  w  tej  kwestii  urząd,  żeby  pomóc
mieszkańcom  i  wymóc  na  spółdzielni  zabezpieczenie  swoich  mieszkańców.  Bo  z  jednej  strony
rozmawiamy o zmianie sposobu naliczania opłaty,  z którą radna się zgadza jeżeli chodzi o bloki, jednak
problem jest i nie można obok niego przejść obojętnie. 

- Janusz Mirowski (Ad Vocem)- radny

Odpowiedział radnej Katarzynie Pazio, że jego sugestie co do przyjętej średniej ilości zużytej wody w
ilości 3 m3  na mieszkańca, sugerował on również zmniejszenie stawki z 11 złotych do 8,80 złotego za m3,
tak aby łączna kwota wynosiła ok 26,50. 

                                                                 Salę obrad opuściła radna Beata Gomse

- Magdalena Zych- radna

Powtórzyła treść złożonego wcześniej wniosku. 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

W swojej wypowiedzi na wstępie, projekt uchwały ma to do siebie, że jest konsultowany. Słuchamy to, co
mieszkańcy zgłaszają. W związku z tym, zostało dokonanych szereg autopoprawek, a radna Magdalena
Zych została umocowana to złożenia wniosku do zmiany tej stawki. Pani Burmistrz powiedziała, że ma
nadzieję, że nie zmienią się po raz kolejny przepisy, że stawki nie podrożeją i poparła wniosek radnej.    

- Mecenas Maciej Kiełbus

Dopytał radną Magdalenę Zych, czy jej wniosek dotyczy obniżenia tylko stawki podstawowej czy także 
tej podwyższonej?

- Magdalena Zych- radna

Odpowiedziała, że jej chodziło o stawkę podstawową. 

Głosowano wniosek w sprawie:
zmianę stawki za metr sześcienny wody z 11 złotych do 10 złotych. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marek Górski, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr 
Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
PRZECIW (1)
Marcin Godlewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski
NIEOBECNI (2)
Beata Gomse, Ryszard Madziar

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Zauważyła, że jeszcze nie zostało rozstrzygnięte jakie brzmienie będzie miał § 4 ust. 1. Czy podstawą
naliczania opłaty będą dane z poprzedniego roku kalendarzowego, czy może miesiące od czerwca do
listopada 2019 roku? 

- Karol Cudny- radny

Złożył  wniosek o zmianę zapisu w § 4 ust. 5 wartości 40% na 30 %. Radny uważał, że zmiana ta da
większą elastyczność mieszkańcom czy wspólnocie na ewentualne zmniejszenie zużycia wody, ale także
da możliwość gminie, aby mogła zareagować w przypadku wzrostu zużycia wody.  

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Wróciła do kwestii okresu z którego będzie naliczane średnie zużycie wody. W projekcie uchwały, którą
radni mają przed sobą jest zapis, że będzie to poprzedni rok kalendarzowy i według niej jest to najlepsza
opcja, ponieważ jest najbardziej bezpieczna. Dodatkowo jest mechanizm, który pozwala to regulować
jeżeli będą następowały jakieś duże zmiany.     

Głosowano wniosek w sprawie:
zmiana w par. 4 ust. 5 zastępuje się sformułowanie 40 % sformułowaniem 30%. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł 
Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki
NIEOBECNI (2)
Beata Gomse, Ryszard Madziar

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Odczytała § 4 po wprowadzeniu przegłosowanych zmian. 
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- Lidia Pacura-  Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska

Zgłosiła autopoprawkę w podstawie prawnej, tj dodano § 18 ust, 2 pkt 15 z dnia 8 marca 1990 r. ustawy o
samorządzie gminnym ( Dz. u. Z 2020 r. poz.713).

- Małgorzata Izdebska- Sekretarz Gminy

Odczytała ostateczną wersję projektu uchwały. 

- Robert Kobus- radny

Zapytał w jaki sposób zostanie obliczona pierwsza opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi
mieszkańcy, którzy zakupią lokale w nowym budownictwie? 

- Mecenas Maciej Kiełbus

Odpowiedział,  że  jeżeli  mamy nowy budynek i  nie mamy danych historycznych, to ta opłata  będzie
naliczana ryczałtem. 

Głosowano w sprawie:
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty oraz 
zwolnienia z części opłaty w związku z kompostowaniem bioodpadów w przydomowym kompostowniku
wraz z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (2)
Agnieszka Koza , Janusz Mirowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz 
Tarapata
NIEOBECNI (2)
Beata Gomse, Ryszard Madziar

44) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych

W dyskusji wzięli udział:
- Agnieszka Mikulska- Naczelnik Wydziału Opłat i podatków Lokalnych 

Uchwała ta jest następstwem podjętej przed chwilą uchwały. 

W usunięty zostanie pkt. 3 dotyczący zabudowy jednorodzinnej, w punkcie 2 usunięte zostaną słowa do
dnia  31  grudnia  2020  roku,  czyli  deklaracja  dla  domów  jednorodzinnych  będzie  obowiązywała
bezterminowo. Dodatkowo w § 3 ust 5 będą prze numerowane załączniki, ponieważ jeden z nich zostanie
usunięty.  Jeżeli chodzi o  sam formularz deklaracji, to zmienią się objaśnienia  
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                                                                          Salę obrad opuścił radny Janusz Mirowski

Głosowano w sprawie:
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, 
Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena 
Zych
BRAK GŁOSU (1)
Janusz Mirowski
NIEOBECNI (2)
Beata Gomse, Ryszard Madziar

45) wprowadzenia na terenie Gminy Wołomin opłaty targowej, określenie wysokości tej opłaty oraz
zarządzenia jej poboru w drodze inkasa;

- Agnieszka Mikulska- Naczelnik Wydziału Opłat i podatków Lokalnych

Zgłosiła autopoprawkę, tj. był zapis,że całość wpływów z pobranej w danym tygodniu opłaty targowej,
inkasent wpłaca jednorazowo nie później niż do pierwszego dnia następnego tygodnia, zostało zmienione
na  nie  później  niż  do  drugiego  dnia  następnego  tygodnia.   

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia na terenie Gminy Wołomin opłaty targowej, określenie wysokości tej opłaty oraz 
zarządzenia jej poboru w drodze inkasa;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (2)
Robert Kobus, Agnieszka Koza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
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Agata Bochenek, Janusz Mirowski
NIEOBECNI (2)
Beata Gomse, Ryszard Madziar

46) przyjęcia stanowiska w sprawie propozycji uczczenia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej 1920 
poprzez nadanie drodze ekspresowej S8 nazwy "Aleja Bohaterów Bitwy Warszawskiej 1920" na 
terenie powiatu wołomińskiego;

Głosowano w sprawie:
przyjęcia stanowiska w sprawie propozycji uczczenia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej 1920 poprzez 
nadanie drodze ekspresowej S8 nazwy "Aleja Bohaterów Bitwy Warszawskiej 1920" na terenie powiatu 
wołomińskiego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Karol Cudny, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka 
Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski
BRAK GŁOSU (3)
Agata Bochenek, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski
NIEOBECNI (2)
Beata Gomse, Ryszard Madziar

47) pozytywnego zaopiniowania działań Burmistrza Wołomina dotyczących zawarcia ugody;

                                                        Salę opuścił radny Krzysztof Rembelski
Głosowano w sprawie:
pozytywnego zaopiniowania działań Burmistrza Wołomina dotyczących zawarcia ugody;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka 
Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Marcin Godlewski, Robert Kobus, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (3)
Agata Bochenek, Janusz Mirowski, Magdalena Zych
NIEOBECNI (3)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski

51



48) dofinansowania zadania publicznego z zakresu ochrony zdrowia;

W dyskusji wzięli udział:
- Wojciech Plichta- Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu

odczytał pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Powiatowego. W piśmie tym ZNP wyraził 
poparcie dla idei podjęcia uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Zdrowia o 
przekazanie środków finansowych na pokrycie kosztów przeprowadzenia testów na obecność 
koronawirusa wśród pracowników szkól Gminy Wołomin. 

Głosowano w sprawie:
dofinansowania zadania publicznego z zakresu ochrony zdrowia;. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka 
Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (1)
Janusz Mirowski
NIEOBECNI (3)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski

49) uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;

– Marek Górski- Przewodniczący Rady 

Przypomniał, że w skład Komisji Skarg Wniosków i Petycji w chwili obecnej wchodzą radni:

Agata Bochenek,

Edyta Babicka,,

Krzysztof Rembelski.

Po rezygnacji pani Marii Wytrykowskiej zaistniała konieczność uzupełniania składu osobowego tejże 
Komisji.

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów.    

- Piotr Sikorski- radny

Zgłosił kandydaturę radnego Pawła Kocika.

- Paweł Kocik- radny

Wyraził zgodę na kandydowanie. 
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Odczytał projekt u chwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 

Głosowano w sprawie:
uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł 
Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (4)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

50) uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Były plany, aby radna Beata Gomse zrezygnowała z członkostwa w Komisji Edukacji a na jej miejsce
miał zostać powołany radny Marcin Godlewski. Ponieważ radnej Beaty Gomse już nie ma i nie złożyła
ona oficjalnej rezygnacji,  to Przewodniczący zaproponował,  aby tę zmianę odłożyć do kolejnej sesji.
Zgłosił natomiast kandydaturę radnego Pawła Kocika.  

- Paweł Kocik- radny

Wyraził zgodę na swoja kandydaturę.

- Agnieszka Koza- radna

Zapytała czy można zgłosić kandydaturę radnego Marcina Godlewskiego już dziś, ą w tzw. międzyczasie
przyjąć rezygnację radnej Beaty Gomse. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział, że do tego potrzebna jest oficjalna rezygnacja radnej albo dodatkowa uchwała o jej usunięciu 
z Komisji Edukacji. 

Radni zdecydowali, że lepiej odłożyć to do następnej sesji. 

Przewodniczący odczytał ostateczny projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
uzupełnienia składu osobowego Komisji Edukacji;. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:
ZA (17)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł 
Rozbicki, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (4)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

51) uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wołominie;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zapytał radnych czy są chętni zostać członkami Komisji Rewizyjnej. Chętnych nie było, dlatego złożył
wniosek o usunięcie tego punktu z porządku obrad. Przewodniczący złożył także wniosek o ponowne
wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego zmiany uchwały w sprawie określenia średniej
ceny jednostki paliwa w Gminie Wołomin na rok szkolny 2019/2020. Wniosek ten został wprowadzony w
punkcie 59. aktualnego porządku obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
zdjęcie punktu z porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Marek Górski, Robert 
Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Paweł Rozbicki, Bogdan 
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Agata Bochenek
NIEOBECNI (4)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

52) rozpatrzenia ponownej skargi;

W dyskusji wzięli udział:
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Powiedziała, że jest to ponowna skarga mieszkańca Gminy na działanie Przewodniczącej Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji RM w Wołominie w kwestii braku protokołu z wyjazdowego posiedzenia Komisji w
dniu 24 kwietnia 2019 roku. Na posiedzeniu Komisji w dniu 25 lutego 2020 roku podtrzymała swoje
stanowisko zawarte w uchwale Rady Miejskiej w Wołominie  Nr XIV-158/2019 z dnia 7 listopada 2019r.,
ponieważ nie zaistniały żadne nowe okoliczności w tej  sprawie.  Natomiast jeżeli  chodzi o skargę na
Przewodniczącą Komisji,  to  Komisja  wzięła  pod uwagę pismo Wojewody Mazowieckiego z  dnia 12
grudnia  2019  roku,  w  którym  napisane  jest,  że  w  przypadku  skarg  kierowanych  personalnie  na
przewodniczącego rady czy komisji, należy je traktować jako skargi na radnego w stosunku do których
przepisy  prawa  nie  przewidują  organów  właściwych  do  ich  rozpatrzenia.  Podsumowując,  Komisja
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podtrzymuje  swoje  stanowisko,  nie  zaistniały  nowe okoliczności,  wówczas  skarga  została  uznana za
bezzasadną. 

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia ponownej skargi;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marek Górski, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Marcin Godlewski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Rozbicki
NIEOBECNI (4)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski

53) rozpatrzenia ponownej skargi;

W dyskusji wzięli udział:
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Jest  to ponowna skarga mieszkańca Gminy złożona w związku z niezaproszeniem go na posiedzenie
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja podtrzymuje swoje stanowisko zawarte w uchwale RM w
Wołominie z dnia 7 listopada 2019 roku. Tu również nie zaistniały żadne nowe okoliczności.   

 

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia ponownej skargi;. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (12)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł 
Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki
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54) rozpatrzenia skargi;

W dyskusji wzięli udział:
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Jest to skarga na działanie Burmistrza Wołomina w związku zarzutem dotyczącym treści odpowiedzi na
wniosek o udzielenie informacji publicznej. W dniu 17 października 2019 roku skarżący zwrócił się z
wnioskiem  o  udzielenie  informacji  publicznej  dotyczącej  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  Skarg,
Wniosków  i  Petycji.  Skarżący  złożył  wniosek  o  uzupełnienie  tego  protokołu.  Wniosek  ten  został
potraktowany jako załącznik z uwagami, ponieważ Komisja uznała,że nie będzie wprowadzać żadnych
zmian  do  zatwierdzonego  protokołu.  Komisja  opiniuje  skargę  jako  bezzasadną.     

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi;. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (10)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Bogdan Sawicki, Kazimierz 
Tarapata
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki

55) rozpatrzenia skargi;

W dyskusji wzięli udział:
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

W  dniu  19  grudnia  2019  roku  skarżący  wniósł  skargę  na  Burmistrza  Wołomina  w  związku  z
zatrudnieniem  radcy  prawnego  w  Urzędzie  Miejskim  w  Wołominie,  który  wedługg  skarżącego
niewłaściwie interpretuje przepisy prawa. Po zapoznaniu się z wyjaśnieniami, Komisja ustaliła, że w tym
przypadku  skarżącemu  przysługuje  prawo  do  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego. Natomiast w tej chwili w WSA trwa postępowanie dotyczące trzech innych skarg
tego skarżącego. W związku z tym Koniska proponuje uznanie tej skargi za bezzasadną.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5
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Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Agnieszka Koza , Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki

56) uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi;

W dyskusji wzięli udział:
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

W  dniu  23  września  2019  roku  skarżący  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  udzielenie  informacji
publicznej  na  temat  zamieszczania  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  danych  zawieranych  umów
cywilno-prawnych. Po zapoznaniu się z wyjaśnieniami, Komisja uznała, że wszystkie odpowiedzi były
udzielone  w  terminie,   a  w  związku  ze  skargą  na  Burmistrza  Wołomina  w  zakresie  nienależytego
wykonywania obowiązku udzielania informacji publicznej, która wpłynęła do RIO, Komisja rekomenduje
Radzie  uznanie  się  za  organ niewłaściwy  do rozpatrzenia  skargi.  Skarżącemu przysługuje  prawo do
wniesienia skargo do WSA. 

Głosowano w sprawie:
uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi;. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marek Górski, Paweł 
Kocik, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
PRZECIW (1)
Robert Kobus
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Marcin Godlewski, Agnieszka Koza , Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki

57) uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi;

W dyskusji wzięli udział:
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Skarga  dotyczy  rzekomego  nienależytego  wykonywania  zadań  w  zakresie  udostępniania  informacji
publicznej. Do Komisji w płynęła informacja, że w dniu 31 grudnia 2019 roku do Mazowieckiego Urzędu
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Wojewódzkiego wpłynęła skarga dotycząca braku odpowiedzi na wniosek, który dotyczył sprawdzenia
widoczności  i  przycięcia  roślinności  w rejonie  ulic  Gdyńskiej,  Okopowej  i  Czarna  Kawka.  Komisja
ustaliła,  że  skarga  tak  naprawdę  dotyczy  nienależytego  wykonywania  swoich  obowiązków  przez
pracowników  Urzędu  Miejskiego  w  Wołominie,  a  konkretnie  Naczelnika  Wydziału  Gospodarki
Komunalnej, który sprawdził opisaną sytuację, ale nie udzielił odpowiedzi na piśmie oraz Naczelnika
Wydziału Organizacji Urzędu, który błędnie zadekretował przedmiotowe pismo. W związku z tym skarga
ta  powinna  zostać  przekazana  do rozpatrzenia,  zgodnie  z  właściwością,  Burmistrzowi  Wołomina.    

Głosowano w sprawie:
uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi;. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, Katarzyna 
Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Bogdan Sawicki
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki

58) rozpatrzenia wniosku;

W dyskusji wzięli udział:
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  pozytywnie opiniuje wniosek mieszkańców Wołomina dotyczący
zamieszczenia w siedzibie Miejskiego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w
Wołominie tablicy pamiątkowej poświęconej dr Marii Krystynie Nachtmanównie.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia wniosku;. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, 
Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki
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59) rozpatrzenia wniosku;

W dyskusji wzięli udział:
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RM w Wołominie wpłynął wniosek mieszkańca o rozważenie
zmiany wynagrodzenia Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja ustaliła, że kwestie
wynagrodzenia  radnych  oraz  przewodniczących  komisji  Rady  reguluje  uchwała  Rady  Miejskiej  w
Wołominie, stąd zdaniem Komisji, brak podstawy prawnej do realizacji tego wniosku. 

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia wniosku;. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (12)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marek Górski, Robert 
Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Marcin Godlewski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (1)
Piotr Sikorski
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego zmiany uchwały w sprawie określenia średniej 
ceny jednostki paliwa w Gminie Wołomin na rok szkolny 2019/2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, 
Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki

60) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wołomin na rok szkolny 2019/2020 (wraz z 
poprawką)

Głosowano w sprawie:
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wołomin na rok szkolny 2019/2020 (wraz z 
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poprawką). 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, 
Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
NIEOBECNI (5)
Beata Gomse, Ryszard Madziar, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Paweł Rozbicki

5. Ocena zasobów OPS

- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza

Odczytał Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Gminy Wołomin.

6. Zamknięcie obrad;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

W zasadzie porządek obrad został  wyczerpany, jednak w ostatnim czasie wpłynęło pismo Wojewody
Mazowieckiego, dotyczące radnego Piotra Sikorskiego w sprawie rzekomej utraty przez niego biernego
prawa wyborczego. Przewodniczący poprosił radnego o złożenie wyjaśnień w tej sprawie. 

W dyskusji wzięli udział:
- Piotr Sikorski- radny 

Powiedział, że nie ma nic do ukrycia i nie potrzebuje na to 14 dni. Radni doskonale wiedzą kto napisał to
pismo. Radny odczytał treść swojego wyjaśnienia, które wpłynęło do biura Rady przed Sesją. 

- Magdalena Zych- radna

Powiedziała, że można być pewnym, że pismo to zostało napisane przez tę samą osobę, która już podobne
donosy pisała. Radna dodała, że jest to po prostu tchórzostwo i złośliwość. Zaprosiła również autora tych
pism na sesję, aby swoje ewentualne zarzuty przedstawił publicznie. 

- Wojciech Plichta- radny

Wyraził podziw dla radnego Piotra Sikorskiego za spokój i opanowanie w związku z przedstawionym
donosem. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zapytał radnych czy są zainteresowani, aby podejmować jakikolwiek czynności mające na celu uchylenie
mandatu radnego Piotra Sikorskiego. Radni jednogłośnie nie byli zainteresowani podejmowaniem takich
działań.  

- Edyta Babicka- Przewodnicząca komisji Gospodarki i Finansów

Powiedział, że w drugiej połowie czerwca planuje posiedzenie Komisji Gospodarki i finansów w PWiK. 

60



- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Wyjaśniła  kwestię  budowy  dwóch  chodników  przy  ul.  Kolejowej.  Okazało  się,  że  chodnik,  który
funkcjonował tam do tej pory znajduje się na terenie, który nie należy do Gminy. Gmina zwróciła się do
właściciela z prośbą o rozebranie tego chodnika, który jest w złym stanie. Zaproponowała również pomoc
przy  ewentualnej  rozbiórce.  Pani  Burmistrz  podkreśliła  bardzo  ważną  rzecz,  że  mieszkaniec  chcąc
uzyskać informację, zapytał u źródła i uzyskał informację. Niestety jest spora część osób, które nie chcą
się  dowiedzieć  ,  tylko  szukają  sensacji  i  stąd  opisywanie  różnych  sytuacji  np.  w  mediach
społecznościowych. 

Pani Burmistrz powiedziała, że ten rok jest szczególny ze względu na 30-lecie samorządu. Wielu byłych
burmistrzów,  ale  i  radnych  pracowało  przez  te  lata  dla  dobra  mieszkańców.  Zmieniające  się  tak
dynamicznie przepisy są czasem niezrozumiałe dla mieszkańców, jednak ani urząd ani Rada nie mogą
popełniać błędów, ani działać wbrew prawu. Złożyła radnym i mieszkańcom Wołomina życzenia z okazji
30-lecia samorządu.  

- Agnieszka Koza- radna

Poprosiła, aby pisma mieszkańców, które wpływają do biura Rady, a są skierowane do radnych były
radnym przesyłane. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Odpowiedział, że wszystkie takie pisma trafiają do radnych. 

Złożył życzenia pracownikom Urzędu oraz radnym z okazji 30-lecia samorządu.

- Katarzyna Pazio- Zastępca Przewodniczącego Rady

W imieniu wszystkich radnych podziękowała pani Burmistrz i wszystkim urzędnikom za ciężką pracę i 
złożyła serdeczne życzenia. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zamknął XX sesję Rady Miejskiej w Wołominie 

Protokołowała                       Sekretarz obrad                               Przewodniczący obrad

Elżbieta Żak                             Karol Cudny                                      Marek Górski
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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